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Bogat program sodelovanja 
Prejšnji četrtek so se zbrali v Titovem Velenju predstavniki part-

merskih mest Esslingen, INeath, Schiedam, Udine, Vienne in seveda pred-

stavniki gostiteljev. Ti so jim razkazali kulturno zgodovinske in naravne 

ztnamenitosti občine Velenje, namen srečanja pa je bila konferenca, na 

Ikateri so ocenili dosedanje aktivnosti ter začrtali nove. 

Konferenca je bila v petek, v 

thotelu Vesna, v Topolšici. Naj-

fprej so predstavniki obravnavali 

{poročilo o opravljenih aktivno-

sstih. Velenjčani smo doslej zelo 

luspešno sodelovali predvsem z 

lEslingenom, to sodelovanje traja 

žže petnajst let. Letos so nas med 

(drugim obiskali pevci Gimnazi je 

Teodor Heuss, v prihodnjem me-

ssecu pa bo naš j udo klub sodelo-

vval na njihovem turnirju. Nekoli-

Iko sodelovanja smo letos zabele-

žili tudi s partnerskim mestom 

Vienne. Med drugim smo se odz-

vvali na poziv in poslali na razsta-

vvo fotografije kopališč v naši ob-

ičini. Skupina tabornikov iz Vien-

ine je bila tudi 14 dni gost naših 

nabornikov. Teden dni so preži-

iveli v občini Velenje, preostali 

ičas pa so taborili s šoštanjčani v 

!Savudriji. 

Velenjčani smo na letošnji 

Ikonferenci partnerskih mest po-

inudili bogat program aktivnosti 

tako s področja športa, kulture 

in izobraževanja. Občinska zveza 

tabornikov je med drugim pred-

lagala, da bi se taborniki srečeva-

li vsako leto v drugem partner-

skem mestu. K sodelovanju so 

predstavnike partnerskih mest 

povabili tudi kotalkarji, ki vsako 

leto, 3. juli ja, organizirajo med-

narodno tekmovanje za rudarsko 

svetilko. Plesni klub Velenje je 

navezal stike s klubom iz Udin, 

to sodelovanje pa bi se lahko 

razširilo tudi na druga mesta. 

Programe sodelovanja je ponudil 

še velenjski j udo klub, pa smu-

čarsko skakalni klub, možnosti 

za to pa so tudi na področju žen-

skega rokometa in nogometa. 

Glede na to, da naj bi bila nosi-

lec sodelovanja med partnerski-

mi mesti predvsem mladina, pa 

bi veljalo ponovno oživiti tudi 

srečanja mladih športnikov, ki bi 

se srečevali vsako leto v drugem 

kraju. 

Tudi kultura daje neizmerne 

možnosti sodelovanja, Velenjča-

ni pa so na letošnji konferenci 

partnerskih mest ponudil i , da 

predstavniki omenjenih mest so-

delujejo na poletni violinski šoli, 

ki poteka na Glasbeni šoli Frana 

Koruna Koželjskega od 29. julija 

do 12. avgusta in na »Tednu ki-

tare«, ki poteka prav tako na tej 

šoli od 5. do 18. julija. Predstav-

nike partnerskih mest so povabi-

li tudi k sodelovanju na razstavi 

Likovni svet otrok. 

Naj ob tem povemd, da pev-

ska zbora Centra srednjih šol in 

Gimnazi je iz Esslingena že dolga 

leta uspešno sodelujeta, prihod-

nje leto pa bodo obeležili 15. 

obletnico. To pa je vsekakor tudi 

priložnost, da se to sodelovanje 

razširi še na druga partnerska 

mesta. 

Na konferenci partnerskih 

mest so govorili še o številnih 

oblikah sodelovanja. Predstavni-

ki drugih mest so ponudil i števil-

ne možnosti s področja izobraže-

vanja. Zanimiva je vsekakor tudi 

ponudba Esslingena, ki ima po-

dobno termoelektrarno kot mi, 

kjer so že namestili čistilne na-

Število partnerskih mest je vse večje, širi pa se tudi sodelovanje Velenjčanov 

prave, ki 95-odstotno očistijo 

emisije. Pripravljeni so sodelova-

ti pri naši ekološki sanaciji. Veli-

ko pobud pa je bilo tudi za razli-

čne skupne naloge kot je na pri-

mer problematika življenja v me-

stih, problematika mladih . . . 

Zanimiva je pobuda delegacije iz 

Vienne, ki si prizadeva, da bi se 

mladi v Evropi lahko gibali brez 

potnih listov. 

Podanih je bilo še mnogo po-

bud za sodelovanje, zato so se na 

koncu dogovorili, kot je poveda-

la vodja velenjske delegacije, 

predsednica občinske konferen-

ce SZDL Velenje N A D A ZAVO-

LOVŠEK H U D A R I N , da pobu-

de zabeležijo, nato pa naj bi se 

posamezna mesta med sabo do-

govorila za konkretne oblike so-

delovanja. Prihodnja konferenca 

partnerskih mest pa bo prihod-

nje leto v Vienni v Franciji. 

M I R A Z A K O Š E K 

Gostovanje 
Beloruskega ansambla 

V torek, 3. novembra ob 19.30, 

bo v domu kulture v Titovem Ve-

lenju gostoval Narodno-folklor-

ni ansambel iz Belorusije KRI-

N I C I , kar bi po naše pomenilo 

Vrelci. Gre za združenje amater-

skih pevcev, glasbenikov in ple-

salcev tamkajšnjega proizvodne-

ga podjetja Dolomit v vitebski 

pokrajini ob Zahodni Dvini. Če-

prav amaterski, je ansambel pre-

jel že več visokih nagrad in pri-

znanj, med njimi d ip lomo Jurija 

Gagarina, podeljen pa mu je bil 

tudi častni naslov »narodni ume-

tniški kolektiv«. 

Ansambel ima na programu ljud-

ske plese vitebske pokrajine. Be-

lorusije, Ukrajine, Rusije, veliko 

bo tudi petja ljudskih pesmi. Za 

jugoslovansko občinstvo pa so 

pripravili tudi manjše preseneče-

nje. 

Sindikalni posvet v Topolšici 
Občinski svet Zveze sindikatov 

' Velenje je v četrtek pripravil za 

I predsednike sindikalnih organiza-

< cij, člane občinskega sveta, pred-

' sednike odborov in komisij in nad-

< zorni odbor posvet, ki je bil v To-

I polšici. 

Na njem so se prisotni sezna-

I nili s predlaganimi sprememba-

i mi Ustave SFRJ in SR Slovenije 

t ter stališči, ki jih ima naša repu-

I blika do predlaganih sprememb 

j jugoslovanske Ustave. Ta del po-

; sveta je bil še posebno zanimiv 

i zato, ker so imeli udeleženci pri-

ložnost dobiti na enem mestu ce-

lovito informacijo o obeh Usta-

vah. Predlagane spremembe je 

predstavil Dušan Rebolj, član 

predsedstva RS ZSS. Udeležence 

je zanimalo marsikaj, še posebno 

pa so se razgovorih o zemljiškem 

maksimumu. 

Sledila je tema — aktualna 

vprašanja uresničevanja socialne 

potike, ki jo je podal Jože Ste-

gne, član predsedstva RS ZSS, s 

posebnim poudarkom na mestu, 

ki ga pri tem ima ali naj bi imel 

sindikat. V razpravi so udeležen-

ci izpostavili solidarnost, kadre 

in odgovornost. 

Popoldan je udeležence semi-

narja obiskal Marjan Orožen, 

član Predsedstva Sveta Zveze 

sindikatov Jugoslavije, ki je pri-

sotnim predstavil mednarodno 

sindikalno sodelovanje Jugosla-

vije in orisal sindikalno gibanje v 

Evropi ter ostalem svetu, sprego-

voril pa jim je tudi o protiinfla-

cijskem programu. 

Seveda pa so imeli sindikalni 

aktivisti na dnevnem redu tudi 

povsem aktualne in konkretne 

naloge, ki stojijo pred njimi. 

Spregovorili so o kadrovskih in 

vsebinskih pripravah na občne 

zbore in volilne seje sindikalnih 

organizacij, predsedniki pa so 

podali tudi kratko informacijo o 

i lnančnih rezultatih svojih orga-

nizacij združenega dela. 

Posveti so postali stalna oblika 

dela sindikalnih aktivistov, na 

katerih dobijo pristni veliko ko-

ristnih informacij, napotkov in 

usmeritev, ki jih lahko potem s 

pridom uporabijo pri svojem de-

iu v osnovni organizaciji, (mkp) 

Zakaj se delegati obnašajo 
tako kot se? 

Tudi tretje odločanje o predlo-

j gu dviga stanarin za letošnje leto 

j je potekalo tako nekako kot smo 

1 bili s prejšnjih dveh že vajeni. 

1 Kot da se noče videti, kaj bi 

I pravzaprav delegati radi. Ti go-

\ vorijo vedno isto, opozarjajo — 

r res sicer z drugačnimi besedami, 

r na vedno iste težave, recimo v 

s smislu: »propadajo hiše, pa se 

r nihče ne zmeni,« ali pa »deset 

I let že plačujem stanarino, pa mi 

š še vedno teče na glavo«, ali pa 

> »kaj je bilo opravljeno proti ne-

f plačnikom«, pa ni nikogar, ki bi 

t te pripombe potegnil skupaj in 

i ugotovil pravi vzrok, zakaj se de-

li legati zbora upravnikov skupšči-

ne Samoupravne stanovanjske 

pnosti tako obnašajo. Najbrž 

' f l ^arad i zlobe. Tako kot njiho-

veg&odločanja tudi ne moremo 

označiti za jalovo samoupravo 

(!?). Prej bi človek pomislil, da 

se tako obnašajo zaradi tega, ker 

od seje do seje opozarjajo na 

Naša tema 

vedno iste probleme, pa je vse 

kot bob ob steno. 

Prav tako kot danes, ta trenu-

tek ocenjevati, kaj bo podražitev 

— v takšni obliki kot so jo spre-

jeli delegati torej s 1. novem-

brom povišanje za 56 odstotkov , 

potem pa od decembra 19X7 do 

aprila 1988 vsak mesec za 15 od-

stotkov in še maja 1988 za 13 od-

stotkov — pomenila. Predstav-

nik Vekosa je dejal, da bodo za-

radi tega izpadle zadnje postav-

ke iz rebalansa plana popravil, 

ker — tako je rekel — rebalans 

je bil narejen s predpostav ko, da 

delegati sprejmejo 144 odstotno 

podražitev. Spet računi brez kr-

čmarja (beri delegatov). Ti so 

menili drugače in sprejeli tako, 

kot se j im zdi najbolj prav. 

Pa še nekaj. Kot je bilo slišati, 

bo ta problematika že v kratkem 

prišla pred zbore občinske skup-

ščine. Prav je, da pride. Pa ne za-

radi »jalovega samoupravlja-

nja«, ali mnenj sindikata, ki se 

baje, tako je rekel eden od raz-

pravljalcev — »zavzema pri tem 

za kratkoročne koristi in dolgo-

ročno škodo«, ampak bi moral 

biti poudarek na tistem, kar je 

poudaril tudi delegat Boček iz 

Gorenja (njegova delegacija je 

na zasedanje po tehtnem razmi-

sleku v bazi sicer prišla s stališ-

čem, da je najbolje res podražiti 

stanarino za 144 odstotkov in ta-

ko preprečiti nadaljnje propada-

nje tolikšnega bogastva kot ga 

imamo v stanovanjih), rekel je: 

»Toliko kritik na Vekos? Verjet-

no bi morali te zadeve razčistiti 

prej. saj je to, kar se tokrat doga-

ja. samo posledica tega.« 

(mkp) 

Občina Velenje 

Komemoracije ob dnevu mrtvih 
Bliža se 1. november — dan mrtvih. Na ta dan počastimo 

spomin vseh, ki so nam bili dragi, še posebej pa spomin padlih 

za svobodo in žrtev fašističnega terorja. Po krajevnih organiza-

cijah ZB NOV ob pomoči mladine ob tem dnevu pripravljate 

svečanosti ob spomenikih N O B in še posebej poskrbite za gro-

bove padlih. Smatramo, da ste tudi v letošnjem letu že pripra-

vili vse potrebno za obuditev spomina na umrle za našo svobo-

do, njihove svojce pa pritegnili k sodelovanju tudi pri okrasitvi 

s cvetjem. 

Hkrati pa vam sporočamo in vas vabimo, da se v čim več-

jem številu udeležite osrednjih komemoracij v Titovem Velenju, 

ki bodo v petek, 30. oktobra 1987 po naslednjem razporedu: 

ob 16. uri — pokopališče Podkraj — program izvajajo učenci 

Centra srednjih šol; 

ob 16.30 — spomenik talcem na Partizanski cesti v Starem 

Velenju — program izvajajo učenci OŠ Gustava 

Šil iha; 

ob 16.30 — spomenik N O B na Trgu svobode v Šoštanju — 

program izvajajo godba Zarja in učenci OS Bi-

ba Ročka; 

ob 17. uri — pokopališče v Šmartnem pri Velenju — pro-

gram izvajajo učenci OŠ Mihe Pintarja-Toleda; 

ob 17.30 — Titov trg v Titovem Velenju — program izvajajo 

učenci OŠ Antona Aškerca. 

P R O G R A M K O M E M O R A C I J PO K R A J E V N I H SKUPNO-

STIH O B Č I N E V E L E N J E : 

29. oktobra: 

ob 16. uri — pred spomenikom N O B v Pesjem; 

ob 16. uri — pred spomenikom petih padlih borcev VDV bri-

gade v Šembricu: 

30. oktobra: 

ob 9. uri — pri spomeniku padlemu kurirju Blagotinšku v 

Paki; 

ob 12. uri — pri spominski plošči v Šentilju: 

ob 13. uri pri spomeniku pred gasilnim domom v Šaleku; 

ob 16. uri — pri spominski plošči pri OŠ v Topolšici; 

ob 16. uri — pri spomeniku NOB na pokopališču v Plešivcu; 

ob 16. uri — pri spominski plošči pri OŠ Skale: 

ob 17. uri — pri spomeniku N O B v Ravnah nad Šoštanjem; 

1. nov embra: 

ob 8. uri pri spomeniku N O B v Šmartnem ob Paki; 

ob I I . uri - pri spomeniku N O B na pokopališču v Zavod-

njah; 

Udeleženci posveta 
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Odgovornost komunistov v Smreki 
V ponedeljek popoldne so se v 

nazarskem delavskem domu na 

seji zbrali člani občinskega komi-

teja zveze komunistov Mozirje. V 

uvodni točki so obravnavali in 

zatem sprejeli sklepe na predlog 

tovariškega razsodišča o odgo-

vornosti članov razpuščene osno-

vne organizacije Z K v gornje-

grajski Smreki. Tovariško razso-

dišče je na temelju obširnih, od-

kritih in tovariških razgovorov 

pripravilo debel sveženj gradiva 

in na osnovi tega komiteju pred-

lagalo vzgojno-politične ukrepe 

za nekatere člane te osnovne or-

ganizacije. Za pet članov je raz-

sodišče menilo, da niso odgovor-

ni za znane zaostrene razmere, 

za tri je predlagalo opomin, za 

direktorja te delovne organizaci-

je pa zadnji opomin. 

Razprava o tem predlogu je 

bila pestra in odkrita, po njej pa 

so člani komiteja z glasovanjem 

potrdili predlog, z izjemo opomi-

na za tedanjo sekretarko osno-

vne organizacije. Zanjo so meni-

li, da je v zaostrenih razmerah 

edina imela pogum, da se je od-

krito in pošteno spopadla z vse-

mi nepravilnostmi in skaljenimi 

medsebojnimi odnosi, zaradi 

razmerja sil in razmer, ki ji niso 

omogočale partijskega dialoga, 

pa seveda ni uspela. V svoji delo-

vni organizaciji je bila celo »de-

ležna« disciplinskega ukreni , za-

to se člani komiteja niso strinjali 

z opominom zanjo, ob tem pa sa-

mokritično priznali, da niso do-

volj dosledno spremljali uresni-

čevanja vseh sprejetih sklepov 

vse od prvega sestanka v aprilu 

1983 naprej. Direktor delovne 

organizacije je (po sprejetih 

vzgojno-političnih ukrepih) od-

govoril na sklepe z nasprotnimi 

obtožbami in v nepomirljivem 

tonu. 

V nadaljevanju seje so člani 

občinskega komiteja sprejeli 

sklep v zvezi s pripravami na 

programsko-volilne seje osnov-

nih organizacij Z K , svetov Z K v 

krajevnih skupnostih in akcijskih 

konferenc. Do 15. novembra naj 

bi sklenili vsebinske in kadrov-

ske priprave na te seje in j ih v 

novembru in decembru izvedli, 

po tem pa opravili priprave na 

volilno in programsko sejo ob-

činskega komiteja, ki naj bi bila 

v marcu. 

Ocenili so tudi idejno-politi-

,čno izobraževanje in usposablja-

nje v preteklem obdobju in spre-

jeli program usposabljanja za 

naslednjo izobraževalno sezono. 

Pri tem so se soočili z nekaterimi 

nič kaj spodbudnimi ugotovitva-

mi in temu primerno prilagodili 

tudi program, na koncu pa so 

sprejeli še statutarni sklep in se 

seznanili z osnutkom načrta 

uresničevanja usmeritev in sta-

lišč C K Z K S o nadaljnjem razvo-

ju drobnega gospodarstva. 

I. P. 

Izvršni svet SO Velenje 

Motnje v poslovanju 
O številnih nerazrešenih vpra-

šanjih v Kulturnem centru Ivan 

Napotnik, je veliko slišati, prejš-

njo sredo pa so o tem govorili tu-

di člani izvršnega sveta Skupšči-

ne občine Velenje. Obravnavali 

so ugotovitve družbenega pravo-

branilca samoupravljanja, ki je 

analiziral poslovanje v tem de-

lovnem okolju in na osnovi kon-

trolnega pregleda S D K opazil 

pri njihovem delovanju motnje v 

samoupravnih odnosih ter tudi 

oškodovanje družbene lastnine. 

Glede na to, da je Kulturni 

center organizacija posebnega 

družbenega pomena, je predla-

gal, da izvršni svet, komite za 

družbene dejavnosti in kulturna 

skupnost, obravnavajo njihovo 

delovanje ter analizirajo uresni-

čevanje družbeno sprejetih 

usmeritev. Na osnovi tega naj bi 

se opredelili tudi za predlog 

ukrepov, za kar po mnenju druž-

benega pravobranilca obstajajo 

objektivni razlogi. 

Na komiteju za družbene de-

javnosti so potrdili ugotovitve 

družbenega pravobranilca samo-

upravljanja, da gre v Kulturnem 

centru za resne motnje v poslo-

vanju in notranjih medsebojnih 

odnosih, vendar pa so, glede na 

to, da so v tem okolju sprejeli in-

terni program ukrepov ter poi-

skali novo vodstvo, menili, da je 

dovolj, da se Kulturnemu centru 

izreče ustrezen predukrep v kate-

rem naj se določijo roki za od-

pravo ugotovljenih pomanjklji-

vosti. Podobnega mnenja je bilo 

tudi predsedstvo kulturne skup-

nosti, podprli pa so ga tudi člani 

izvršnega sveta. Ob tem pa je bi-

lo izraženih mnogo pomislekov, 

saj po njihovem mnenju v takšni 

organizaciji združenega dela, ki 

bi morala biti povsem podruž-

bljena, do takšnih problemov 

sploh ne bi smelo priti. V orga-

nih kulturne skupnosti in drugih 

organih bi j ih morali sproti od-

pravljati in seveda tudi sproti 

nadzirati družbeno sprejete 

usmeritve oziroma naloge. O 

vsem tem bodo govorili in seve-

da tudi odločali delegati občin-

ske skupščine. 

(mz) 

Programska seja OK ZSMS Mozirje 

0 delu, smernicah in 
težavah 

Mladi Gornje Savinjske doline 

so se na programski seji občin-

ske konference zveze socialisti-

čne mladine Mozirje zbrali v pe-

tek popoldne v nazarskem delav-

skem domu. Najprej so razčlenili 

delo konference in njenih orga-

nov v preteklem letu in pri tem 

ob uspehih spregovorili tudi o 

problemih, ki se pojavljajo na 

najrazličnejših področjih delova-

nja in življenja mladih. Na pod-

lagi tega so dopolni l i in zatem 

sprejeli delovni program za na-

slednje leto. Dopolni l i in sprejeli 

so tudi pravila o delovanju ob-

činske organizacije ter izvolili 

šest novih članov predsedstva 

občinske konference, s to ka-

drovsko okrepitvijo pa seveda 

želijo delo mladih v mozirski ob-

čini še bolj razširiti in obogatiti. 

Še več pozornosti so mladi na-

menili razpravam o vse bolj žgo-

čih problemih, ki j ih tarejo na 

najrazličnejših področjih. Mla-

dinsko prostovoljno delo je že 

dalj časa v veliki krizi, kar velja 

tudi za pridobivanje mladih bri-

gadirjev v mozirski občini. Tako 

lani niso pridobili niti toliko bri-

gadirjev kot je prstov na eni roki. 

Ugotovili so, da sedanje oblike 

ne ustrezajo več, da je treba za-

gotoviti nove, kot so mladinski 

delovni tabori in podobno. V 

razpravo seje vključil tudi sekre-

tar republiške konference Z S M S 

Danijel Božič, ki je poudaril, da 

nove oblike že iščejo in tudi že 

uveljavljajo, vsega pa se seveda 

ne da razrešiti od danes do jutri, 

temveč postopoma. 

Delegati na seji so bili ogorče-

ni tudi glede vse pogostejših ve-

sti o možnem odlagališču jedr-

skih odpadkov na področju Sol-

čavskega. Podrobnosti o tem se-

veda niso znane, vseeno pa so se 

odločili, da bodo pri občinski 

konferenci ustanovili ekološko 

skupino. Spregovorili so še o 

problemih mladih v krajevnih 

skupnostih, o težavah v kmetij-

stvu in o vključevanju mladih v 

pripravah na referendum za 4. 

občinski samoprispevek. 

j. p. 

Delegatsko vprašanje 
Delegati so obravnavali pisanje v zadnji številki revije 

MLADINA in v dnevniku VEČER, z dne 14. oktobra 1987, v 
zvezi s pripravami za gradnjo odlagališča jedrskih odpadkov v 
občinah Velenje oziroma Mozirje. 

Delegati so ugotovili, da informacija, ki je objavljena, ni 
skladna z odgovori Izvršnega sveta SR Slovenije, ki jih je dal 
dne 2. 7. 1986 in 13. 1. 1987. Družbenopolitična skupnost obči-
ne Velenje, niti občine Mozirje, kot pristojni za posege v pro-
stor, doslej nista bili obveščeni o ožjem izboru lokacij za odla-

» N A Š ČAS« , glasilo Sociali-

stične zveze delovnega ljudstva 

Velenje, izdaja Center za infor-

miranje, propagando in založ-

ništvo Velenje, cesta Františka 

Foita 10. 

» N A Š Č A S « je bil ustano-

vljen 1. maja 1965; od 1. janu-

arja 1973 je izhajal kot štiri-

najstdnevnik »Šaleški rudar«, 

kot tednik pa izhaja »Naš čas« 

od 1. marca 1973. 

Uredništvo: Stane Vovk (v. 

d. direktor in glavni urednik). 

Boris Zakošek (v. d. odgovorni 

urednik), Milena Krstič-Pla-

Gospodarjenje s stanovanji 
v družbeni lastnini 

Na 7. seji zbora uporabnikov 

Skupščine Samoupravne stano-

vanjske skupnosti je bila imeno-

vana komisija, ki je ocenila sta-

nje na področju gospodarjenja s 

stanovanji v družbeni lastnini s 

predlogi za učinkovitejše gospo-

darjenje. To je komisija tudi na-

redila, vendar takrat še ni bil 

znan protiinflacijski program, ki 

precej posega tudi na to področ-

je. Delegati skupščine oziroma 

zbora uporabnikov so to poroči-

lo dali v tridesetdnevno javno 

razpravo v organizacije združe-

nega dela. Po temeljiti analizi 

stanja na tem področju, je pred-

lagala tudi ukrepe, ki j ih je raz-

delila na kratkoročne in dolgoro-

čne. 

Med kratkoročnimi lahko iz-

dvojimo recimo tele: skupščini 

samoupravne stanovanjske skup-

nosti je treba takoj predložiti v 

obravnavo in sprejem seznam 

objektov, na katerih je nujno, še 

pred zimo, izvršiti obvezna po-

pravila, da se stanovalcem zago-

tovijo normalni pogoji za življe-

nje; za to je treba zagotoviti za-

dostna finančna sredstva, takoj 

pristopiti k sanaciji najbolj pere-

čih okvar po prednostnem redu; 

določiti strokovnjake, ki bodo 

vršili nadzor; takoj pristopiti k 

izdelavi plana vzdrževalnih del 

za leto 1988 in to tako, da bo vsa-

ka skupnost stanovalcev natan-

čno poznala terminski plan, ki 

mora biti usklajen z interesi vla-

gateljev. Med kratkoročnimi 

ukrepi, ki j ih komisija predlaga 

pa je tudi dvig stanarin z novem-

brom, ki bodo podlaga, da se 

oblikujejo zadostna sredstva za 

izvajanje vzdrževalnih del in pre-

preči nadaljnje zaostajanje pri 

prehodu na ekonomske stanari-

ne. 

Dolgoročni ukrepi so razdelje-

ni na dograjevanje samoupravne 

organiziranosti stanovanjskega 

področja, na povsem operativno 

— tehnične naloge ter na finan-

čno — planske naloge. 

Kot pa je že rečeno, poročilo 

je v javni razpravi. 

(mkp) 

SAMOUPRAVNA STANOVANJSKA 
SKUPNOST 
OBČINE VELENJE 
— ZBOR UPORABNIKOV -

OBVESTILO 
Zbor uporabnikov skupščine Samoupravne stano-
vanjske skupnosti občine Velenje je na 8. seji dne 
26. oktobra 1987 razpravljal o povišanju stanarin in 
najemnin. Predlog povišanja stanarin za 144% ni 
bil sprejet, je pa bil sprejet sk lep, da se stanar i -
ne s 1. 11. 1987 povečajo za 56 % in da se za-
os ta jan je s tanar ine v obč in i Ve len je v pr i -
mer jav i s s tanar inami v d rug ih obč inah Slo-
ven i je postopno usk lad i v šest ih mesec ih . 
Tako se bodo s tanar ine mesečno povečeva-
le 15 %, v mesecu ma ju 1988 pa bo stanar ina 
povečana za 13 %. 
Ob tem velja poudariti, da v skladu s politiko pre-
hoda na ekonomske stanarine poleg teh sprejetih 
uskladitev pričakujemo v prvih mesecih leta 1988 
še dodatno usklajevanje stanarine glede na tekočo 
inflacijo in potrebo po realni rasti stanarine. 
Zbor uporabnikov pa je potrdil tudi dvig najemnin s 
1.11. 1987 za 198%. 

Titovo Velenje, 26. oktobra 1987 

Predsednik zbora uporabnikov 
Edo KRAJŠEK 

gališče, niti o terenskih raziskavah, kar naj bi bilo osnova za 
strokovno presojo o lokaciji. 

Postavljamo delegatsko vprašanje in v imenu vznemirjenih 
občanov zahtevamo, da izvršni svet odgovori, koliko je resnice v 
informaciji sredstev javnega obveščanja o ožjem izboru petih lo-
kacij za odlagališče jedrskih odpadkov v Sloveniji. 

Namestnik vodje skupine delegatov za Z Z D 

Jože Šibanc 

Kako naprej v TUŠ? 
Predstavniki velenjske občine so se prejšnji teden sestali s predstav-

niki tozda TUŠ Šoštanj in vodstvom delovne organizacije Industrija 

usnja Vrhnika. Sestanek je bil sklican na pobudo predstavnikov naše 

družbeno politične-skupnosti, ki ocenjujejo, da gospodarjenje šoštanj-

skega tozda Industrije usnja iz Vrhnike ne daje željenih rezultatov, z ob-

stoječo tehnologijo pa tudi ne zagotavljajo nadaljnjega razvoja, poleg 

tega pa tudi izredno negativno ekološko vplivajo na okolje. Zaradi vsega 

tega se v občini vse pogosteje postavlja vprašanje smiselnosti obstoja 

takšnega programa. 

Predstavniki delovne organizacije Industrija usnja Vrhnika in toz-

da TUŠ Šoštanj so obljubili, da bodo podali celovito oceno stanja in 

koncept nadaljnjega razvoja šoštanjskega tozda do konca tega meseca, 

na osnovi tega gradiva pa naj bi se potem odločali naprej. 

(mz) 

Pobude za združitev SIS 
V občini Velenje že potekajo aktivnosti o združitvi samoupravnih 

interesnih skupnosti gospodarskih dejavnosti, kar bi prav gotovo omogo-

čilo racionalnejše delo na tem področju, ker sredstev ne bi več drobili. 

Zda j se je v občini pogosto dogajalo, da sredstev ene samoupravne inte-

resne skupnosti nismo mogli izkoristiti, ker jih druga ni imela, da bi 

opravila potrebna dela. Tako na primer stavbno zemljiška skupnost ni 

imela sredstev, da bi pripravila gradbene parcele, na stanovanjski pa je 

ostajal denar neizkoriščen. 

Seveda se bomo o morebitni združitvi samoupravno odločali. Povej-
mo še to, da so predstavniki naše občine podali na republiki pobudo tudi 
za združitev samoupravnih interesnih skupnosti družbenih dejavnosti. 
Menijo namreč, da bi lahko vse dejavnosti pokrivali v dveh samouprav-
nih interesnih skupnostih. 

(mz) 

Priprave na reorganizacijo 
V delovni organizaciji Vegrad že nekaj časa tečejo aktivnosti za re-

organizacijo delovne organizacije. Sredi prejšnjega meseca so že potrdili 

razloge za spremembo organiziranosti ter predvideli novo organizira-

nost (enovita DO) . Zdaj so pripravili že tudi elaborat o družbeno eko-

nomski upravičenosti reorganizacije, ki ga bodo temeljito pretehtali vsi 

zaposleni, zadnje dni prihodnjega meseca pa se bodo o tem odločali na 

referendumu. ( m z ) 

Združitev 
vzgojnovarstvenih zavodov? 

V občini Velenje delujeta dve vzgojno varstveni ustanovi. Šoštanj-

ska združuje dva vrtca v tem mestu, vrtec v Šmartnem ob Paki in Topol-

šici. Velenjska enota pa zajema vse ostale vrtce v občini Velenje, obisku-

je pa jo kar blizu 2000 otrok. Pred leti je že bila podana pobuda po 

združitvi obeh vzgojno varstvenih ustanov v eno organizacijo združenega 

dela, zdaj pa bi veljalo o tem ponovno premisliti, saj bi gotovo odpadla 

vrsta administrativnih opravil, ki jih morata vsaka zase opravljati ome-

njeni vzgojno varstveni ustanovi, združili in okrepili pa bi lahko tudi 

strokovne delavce. Omenjeni predlog bodo v obeh kolektivih, verjetno pa 
tudi v skupnosti otroškega varstva, pretehtali. 

(mz) 

Nove cene osemenjevanja 
Savinjsko Šaleška veterinarska postaja Mozirje je posredovala iz-

vršnima svetoma občin Velenje in Mozirje v potrditev nove cene oseme-

njevanja govejih plemenic za zadnje tromesečje letošnjega leta. 

Člani velenjskega izvršnega sveta so nove cene potrdili. Tako mora-

jo živinorejci odslej odšteti v ta namen 8.000 dinarjev, na osemenjevalni 

postaji pa 7.000 dinarjev. To pa je le polovica stroškov, saj polovico, po 

veljavnem dogovoru s skladom za intervencije v kmetijstvu, pokrivajo z 

njihovimi sredstvi. 

(mz) 

Vsem delovnim ljudem 
in občanom, 
poslovnim partnerjem 
in varčevalcem 

Č E S T I T A z a 

31. oktober 

SVETOVNI DAN VARČEVANJA 

ninc, Bogdan Mugerle, Janez 

Plesnik, Tatjana Podgoršek, 

Mira Zakošek (novinarji). 

Izhaja ob četrtkih. 

Sedež uredništva in uprave: 

Titovo Velenje, cesta Františka 

Foita 10, telefon (063) 853-451, 

856-955, 855-450. Brzojavni na-

slov: Informativni center Vele-

nje. 

Cena posameznega izvoda je 

300 dinarjev. Mesečna naročni-

na 1.100 dinarjev, polletna na-

ročnina za individualne naro-

čnike 6.600 dinarjev, za tujino 

11.200 dinarjev. 

Žiro račun pri S D K , podruž-

nica Titovo Velenje, številka 

52800-603-38482. 

Grafična priprava, korektu-

re, tisk in odprema: Č G P Večer 

Maribor. 

Nenaročenih rokopisov in 

fotografij ne vračamo. 

Za »Naš čas« se po mnenju 

sekretariata za informiranje iz-

vršnega sveta Skupščine SR 

Slovenije, številka 421-1/72 od 

8. februarja 1974 ne plačuje te-

meljni davek od prometa proiz-

vodov. 
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Dušan Čkrebič 
iin Andrej Marine 
\i Titovem Velenju 

Na delovnem obisku v ob-
čini Velenje sta bila prejšnji 
tieden Dušan Čkrebič, član 
Predsedstva CK ZKJ in An-
drej Marine, član Predsed-
stva SRS. 

Najprej sta obiskala delo-
wno organizacijo Era, kjer so 
j ju gostitelji seznanili s poslo-
vvanjem tega kolektiva, pred-
vvsem pa z delovanjem temelj-
me organizacije Koplas, ki 
povezuje nekatere samostoj-
me obrtnike v občini Velenje 
iin širše. Gosta sta bila prese-

nečena nad dobro organizira-
nostjo te temeljne organizaci-
je. 

Kasneje sta gosta obiskala 
še šoštanjske termoelektrar-
ne, se seznanila z njihovimi 

dosežki in težavami, nato pa 
sta si ogledala še sejem Gore-
nja v Rdeči dvorani. 

Občinska zdravstvena skupnost Velenje 

Glasovali proti širjenju pravic in večji solidarnosti 
V kar malo nenavadni vlogi so se na drugem izrednem zasedanju vice do ortopedskih in drugih upravni sporazum V kar malo nenavadni vlogi so se na drugem izrednem zasedanju 

sskupščine, bilo je prejšnji četrtek, znašli delegati občinske zdravstvene 
sskupnosti Velenje. Obravnavali so namreč zelo pomemben dokument — 
(predlog samoupravnega sporazuma o uresničevanju zdravstvenega var-
sstva, ki na eni strani širi pravice uporabnikom iz tega naslova, po drugi 
(pa krepko bremeni sredstva občinskih zdravstvenih skupnosti in združe-
nnega dela. 

Gledano s socialnimi očmi 
(predloženi predlog samouprav-
rnega sporazuma resnično veča 
sskrb za zdravje občanov in za 
tboljše nagrajevanje zdravstvenih 
(delavcev tako je namreč v uvodu 
/zapisal predlagatelj žal, pa je ta 
ttrenutek takšen, da bo treba pra-
uice s področja zdravstvenega 
i varstva in socialne varnosti ožiti 
iin ne širiti. Že sedanji programi 
sso velika obremenitev za občin-
ssko zdravstveno skupnost, kaj še-
1 le nove naloge in dejstvo, da ne 
I poznamo vseh ukrepov zveznega 
i izvršnega sveta ter kakšna bo na-
(daljnja usoda družbenih dejav-

nosti. Že sprememba za nadome-
stilo za nego družinskega člar.a, 
za obrtnike in pri njih zaposlene 
delavce bi po oceni pomenila za 
okrog 22 odstotno povečanje teh 
izdatkov oziroma za približno 
32.000 tisoč dinarjev, da ne go-
vorimo posebej o izdatkih za 
zdravstvene storitve, ki bodo na-
stali zaradi nesreč na poti na de-
lo in z dela, stroških za pogrebni-
ne, slednji naj bi bili kar dvakrat 
večji od dosedanjih. Kakšne ma-
terialne posledice bodo imele 
predvidene spremembe za zdrav-
stvene skupnosti, poleg prej 
omenjenih še nekatere nove pra-

vice do ortopedskih in drugih 
pripomočkov, do zdraviliškega 
zdravljenja pa se v tem trenutku 
še ne da oceniti. Nadomestila za 
odsotnost z dela bolniški stalež, 
po mnenju delegatov, nagrajuje, 
namesto da bi bilo ravno druga-
če. 

Ob koncu živahne razprave so 
tokrat delegati glasovali resnično 
kot delegati in ne uporabniki 
pravic s področja zdravstvenega 
varstva in socialne varnosti. 
Enotno so glasovali namreč proti 
predlaganim spremembam sa-
moupravnega sporazuma oziro-
ma delegatoma za republiško 
skupščino zdravstvene skupnosti 
naročili, da glasujeta za odloži-
tev odločanja o predlogu. Če pa 
bodo za spremembe glasovale 
druge občinske zdravstvene 
skupnosti, potem se mora spre-
meniti člen, in sicer tako, da do-
ločila veljajo za tiste, ki so samo-

upravni sporazum sprejele. 
Tako enotni in odločni so bili 

delegati četrtkovega izrednega 
.zasedanja skupščine občinske 
zdravstvene skupnosti tudi pri 
obravnavi Aneksa o samouprav-
nemu sporazumu o usklajevanju 
planov zdravstvenih skupnosti 
Slovenije za obdobje 
1986—1990. Kar je preveč, je 
preveč. Že prejšnja leta je morala 
naša občina za področje zdrav-
stvenega varstva dajati za soli-
darnost 33 milijard dinarjev. 148 
odstotno povečanje teh sredstev 
pa pomeni že več kot 88 milijard 
dinarjev. Kako je mogoče, so se 
med drugim vprašali, da 24 ob-
čin daje solidarnost, kar 36 pa jo 
prejema. Ob koncu razprave so 
delegati glasovali za predlog: de-
lež za solidarnost naj ostane 
enak deležu v tem letu. 

— tap — 

iSavinjsko-Šaleška veterinarska postaja 

lUkinitev in pripojitev k celjskemu zavodu 
V zadnjem času je bilo v občinah Mozirje in Velenje izrečenih veli-

I ko besed in popisanega veliko papirja v zvezi z ukinitvijo Savinjsko-ša-
I leške veterinarske postaje in njeno pripojitvijo k celjskemu Zavodu za 
i živinorejo in veterinarstvo. Zakonski predpisi terjajo svoje, ne glede na 
(to pa je bilo precej razprav in prepričevanj na različnih ravneh v mozir-
s ski občini, tudi na izvršnem svetu, ki je končno le dal svoje soglasje. O 
1 tem so na včerajšnji seji (v sredo, 28. oktobra) odločali še delegati zbo-
i rov občinske skupščine. 

Nekaj ugotovitev glede tega 
i najbrž ne bo odveč. Veterinarji 
i se morajo sklicevati na zakon o 
; zdravstvenem varstvu živali iz le-
t ta 1985. ki poleg novosti s po-
( dročja osnovnega varstva živali, 
I prinaša tudi spremembe v orga-
l nizaciji veterinarske službe. Za-
1 kon določa, da veterinarske po-
s staje ne morejo več samostojno 
(delovati, temveč le v okviru 
t ustreznega zavoda. Dejavnosti 

zavodov so seveda z zakonskimi 
in podzakonskimi določili še po-
drobneje opredeljene. 

Na podlagi vsega tega je ja-
sno, da Savinjsko-šaleška veteri-
narska postaja nima možnosti, 
da bi se organizirala kot samo-
stojen zavod. Razlogov zato je 
več. Na savinjsko-šaleškem živi-
norejskem področju je premalo 
živali, da bi se bilo ekonomsko 
upravičeno prilagoditi zahtevam 

omenjenega zakona, poleg tega 
pa postaja tudi kadrovsko ni do-
volj močna. Rešitev naj bi bila 
torej v priključitvi k Zavodu za 
živinorejo in veterinarstvo Celje. 

Veterinarji zagotavljajo, da se s 
tem za rejce na področju obeh 
sosednjih občin praktično ne bi 
spremenilo ničesar. Osnovno 
zdravstveno varstvo živali veteri-
narske postaje bi ostalo na enaki 
ravni kot doslej, veterinarska slu-
žba pa bi z združitvijo pridobila 
strokovno nadgradnjo. 

Dejstvo namreč je, da se je ži-
vinoreja na našem področju v 
zadnjih petnajstih letih močno 
okrepila in razširila, s tem pa je 
postalo zdravstveno varstvo živa-

li na usmerjenih kmetijah zelo 
problematično. Veterinarji se 
srečujejo z motnjami v reproduk-
ciji živali in s presnovnimi mot-
njami pri vrhunskih živalih. Te 
in nekatere druge bolezni terjajo 
poseben, tudi znanstveni pristop, 
ki ga veterinar na terenu ne more 
opraviti. Veterinarska postaja 
naj bi torej tudi v bodoče opra-
vljala osnovno veterinarsko služ-
bo, pri vseh navedenih proble-
mih pa naj bi na pomoč priskoči-
li strokovnjaki celjskega zavoda. 

Po mnenju veterinarjev rejci to-
rej ne bodo ničesar izgubili, 
kvečjemu pridobili. 

J. P. 

I Kronika Gorenjevega hišnega sejma 1987 

I Delovni dogovor predstavnikov občin 
V okviru že tradicionalne raz-

stave dosežkov in razvojnih ho-
tenj Gorenja so se tudi letos sešli 
v Titovem Velenju predstavniki 
občin, kjer imajo sedež Gorenje-
ve delovne organizacije oziroma 
temeljne organizacije združene-
ga dela. 

Goste so predstavniki Gorenja 
seznanili z uresničevanjem letoš-
njih načrtov, s planskimi predvi-
devanji 1988 ter z naložbenimi in 
razvojnimi hotenji. Pri tem je bi-
la posebej poudarjena izvozna 
naravnanost Gorenja kot enega 
od osnovnih pogojev za razvoj. 
Spodbudno je ob tem zlasti še 
dejstvo, da se delovnim organi-
zacijam, ki se že vrsto let uspe-
šno vključujejo v mednarodno 
delitev dela, pridružujejo nove in 
tudi te iz leta v leto večajo izvoz. 

RAZŠIRJENA SEJA KONFE-

RENCE ZSS GORENJE 

V Titovem Velenju je bila raz-
širjena seja Konference ZSS Go-
renja, na kateri so sodelovali 
predstavniki svetov ZSS občin, 
kjer so Gorenjeve delovne orga-
nizacije oziroma tozdi. Seje so se 
udeležili tudi predstavniki repu-
bliškega odbora sindikata delav-
cev kovinske in elektro industrije 

Slovenije, medobčinskega sveta 
ZSS Celje in Občinskega sveta 
ZSS Velenje. Na razširjeni seji so 
pregledali delo Konference ZSS 
Gorenje in spregovorili o nalo-
gah, ki so v tem trenutku pred 
sindikalnimi organizacijami. Pri 
tem je bilo posebej poudarjeno, 
da bo treba za dosego zahtevnih 
proizvodnih načrtov opraviti vse 
načrtovane naložbe v prenovo 
tehnologije. 

Med razpravo je bilo, med 
drugim, poudarjeno, da mora 
sindikat nenehno bedeti nad 
uveljavljanjem strokovnosti in 
znanja na vseh ravneh. Predstav-
nike svetov ZSS občin, kjer so 
Gorenjeve tovarne, pa so razum-
ljivo, zanimali Gorenjevi načrti 
za snovanje perspektivnejših 
proizvodnih programov za njiho-
ve tovarne. 

OBISK UDELEŽENCEV AK-
CIJSKE KONFERENCE ZKJ O 
D R O B N E M GOSPODARSTVU 

V petek si je Gorenjeve razsta-
vo dosežkov in razvojnih skupin 
ogledala tudi večja skupina ude-
ležencev Akcijske konference 
ZKJ o drobnem gospodarstvu, ki 
je bila v Celju. 

Ob razstavljenih Gorenjevih 

novostih so se gostje zlasti še za-
nimali za možnosti povezovanja 
Gorenja z drobnim gospodar-
stvom. 
NA SEJMU TUDI SKUPINE 
DELAVCEV IZ G O R E N J A 
MIV IN GORENJA BIRA 

V petek, 23. oktobra si je Go-
renjev Hišni sejem 1987 ogledala 
skupina 40 delavcev delovne or-
ganizacije Gorenje MIV iz Vra-
nja. Delavci iz Gorenja MIV pa 
so si ogledali tudi proizvodnjo v 
Gorenjevih tovarnah v Titovem 
Velenju. 

V Gorenju MIV so se odločili, 
da bodo vsako leto poslali na 
ogled Hišnega sejma v Titovo 
Velenje skupino delavcev, da bi 

tako spoznali dosežke poslovne-
ga sistema, v katerega so vključe-
ni. Delavci iz Vranja so bili nad 
vsem, kar so videli v Gorenju, iz-
redno navdušeni. 

Gorenjev Hišni sejem 1987 pa 
si je v soboto ogledala tudi sku-
pina najboljših proizvodnih de-
lavcev Gorenja Bira iz Bihača. 
Štipendisti Gorenja Gospodinjski 
aparati na Hišnem sejmu 

V petek, 23. oktobra, je obiska-
la Hišni sejem 1987 skupina 200 
štipendistov Gorenja Gospodinj-
ski aparati. 

Na ogled Gorenjevega Hišne-
ga sejma 1987 pa so povabile šti-
pendiste tudi nekatere druge de-
jovne organizacije. 

Hišni sejem Gorenja — obiski 

Kiro Gligorov 
Član Sveta federacije, Kiro Gligorov, si je 22. oktobra med kraj-

šim obiskom v Titovem Velenju najprej z izrednim zanimanjem ogle-
dal' proizvodnjo pralnih strojev v delovni organizaciji Gorenje Go-
spodinjski aparati, zatem pa je obiskal tudi 12. razstavo dosežkov in 
razvojnih hotenj Gorenja. 

Kira Gligorova so predstavniki tega poslovnega sistema med po-
govorom seznanili tudi s prizadevanji Gorenja za vključitev v medna-
rodno blagovno menjavo, z načrti za inovacijo programa in tehnolo-
ško modernizacijo proizvodnje ter s sodelovanjem z drobnim gospo-
darstvom Kiro Gligorov je posebej pohvalil Gorenjevo naravnanost 
v izvoz kot eno najpomembnejših razvojnih stalnic, saj terja nastop 
na tujih trgih tudi visoko tehnologijo. Ta usmeritev, ki je prisotna v 
Gorenju, bi morala po besedah Kira Gligorova prevladati povsod pri 
nas. 

Dušan Čkrebič in Andrej Marine 
Prav tako 22. oktobra sta si Gorenjevo razstavo dosežkov in raz-

vojnih hotenj ogledala Dušan Čkrebič, član Predsedstva CK ZKJ in 
Andrej Marine, član Predsedstva SR Slovenije. 

Po ogledu razstave je Dušan Čkrebič izrazil presenečenje nad 
raznovrstnostjo razstavljenih izdelkov, kar potrjuje mesto in vlogo 
Gorenja pri nas. Poudaril je tudi, da je Gorenje edini jugoslovanski 
proizvajalec gospodinjskih aparatov, ki s kakovostjo odpira vrata ju-
goslovanskemu gospodarstvu na tržišča s trdo valuto. 

Andrej Marine pa je menil, da je geslo razstave »Gorenje — S 
časom in pred njim« upravičeno. Sicer pa je Gorenje dokaz, da je mo-
goče z oslonitvijo na lastne sile premagati tudi takšne težave, kot jih 
je imel ta poslovni sistem v preteklosti. 
Marjan Orožen in Slavko Uršič 

23. oktobra sta se mudila na obisku v Gorenju Marjan Orožen, 
član Predsedstva Sveta ZS Jugoslavije in Slavko Uršič, predsednik 
zveznega odbora sindikata delavcev proizvodnje in predelave kovin 
Jugoslavije: spremljal ju je Ivan Kramar, predsednik Medobčinskega 
sveta ZSS Celje. 

Gostje so si ogledali 12. razstavo Gorenja, pred tem pa so se se-

stali s predstavniki poslovodnih organov in konference ZSS Gorenje, 

ki so ga seznanili s trenutnim položajem in načrti Gorenja. 

Sergej Kraigher in Lidija Šentjurc 
V soboto, 24. oktobra pa sta bili na obisku v Gorenju člana Sveta 

federacije Sergej Kraigher in Lidija Šentjurc. Najprej sta si ogledala 
proizvodnjo v posodobljeni tovarni talnih keramičnih ploščic, obiska-
la sta delavce v delovni organizaciji Gorenje Gospodinjski aparati in 
si ogledala Gorenjev Hišni sejem 1987. 

Med pogovori so Sergeja Kraigherja in Lidijo Šentjurc predstav-
niki tega poslovnega sistema med drugim seznanili tudi z naložbeno 
dejavnostjo, pri čemer so poudarili, da so merila za odobritev investi-
cij v Gorenju strožja od sicer veljavnih pri nas, dela pa potekajo ob 
nemoteni redni proizvodnji. Nasploh pa je mogoče ugotavljati, da je 
postal skupen razvoj močan povezovalni element znotraj tega poslov-
nega sistema. Govorili so tudi o načrtih za prihodnje leto. Beseda pa 
je tekla še o novostih na področju nagrajevanja, pri čemer sta se gosta 
zanimala za oblike spodbujanja delavcev Gorenja za uresničitev zah-
tevnih delovnih nalog. 

Besede obiskovalcev: 

DUŠAN ČKREBIČ , ČLAN PREDSEDSTVA CK ZKJ 

»Iznenaden sem nad prikazanim. To je v ponos Jugoslaviji!« 

ANDREJ MAR INC , ČLAN PREDSEDSTVA SR SLOVENI JE 

»Naslov sejma >Gorenje — S časom in pred njim< je prav gotovo 
upravičen. Gorenje je začelo sodelovati z vso razpoložljivo domačo in 
tujo znanostjo in če obiskovalec pogleda razstavljeno vidi, da je to so-
delovanje tudi uspešno.« 

K IRO G L I G O R O V , ČLAN SVETA FEDERACI JL 

»Všeč mi je Gorenjeva usmeritev za posodobitev in razvoj, saj je 
to zagotovilo, da bo hitro zmanjšalo prepad med našimi in svetovnimi 
dosežki na tem področju. Pravzaprav se ta razlika že zmanjšuje v prid 
Gorenja.« 

SERGEJ KRAIGHER , ČLAN SVETA FEDERACIJE 

»Razstavljeni izdelki so res vrhunski, tako po kakovosti kot po 
zunanjem videzu, so pa tudi izredno lepo razstavljeni.« 

G R A H A M H U G H S I Z HEATHA ( JUŽNI WALLES) 

»Vesel sem, da sem videl, od kod prihajajo v Veliko Britanijo ta-
ko kakovostno izdelani gospodinjski aparati!« 

DIETER DEUSCHLE, ŽUPAN ESSLINGENA (ZR NEMČ I JA ) 

»Presenečen sem nad raznolikostjo in obsežnostjo proizvodnje 
na tako visoki kakovostni ravni . . . Takšne izdelke proizvajamo tudi 
pri nas, moram pa priznati, da so mnogi Gorenjevi aparati razvojno, 
predvsem pa po zunanjem videzu, pred našimi.« 

B O Ž O LEDNIK, SEKRETAR SŠGZ TITOVO VELENJE 

»Razstava Gorenjevih izdelkov je lepa kot vedno in privlačna za 
oči!« 

ALEŠ ILC, PREDSEDNIK PO KOVINOTEHNA CELJE 

»Kompletnost proizvodnega programa Gorenja se smiselno na-
daljuje iz leta v leto. Velik je napredek proizvodnih programov delov-
nih organizacij izven Titovega Velenja. To je zelo pomembno!« 

L O J Z E PLAZNIK, D IREKTOR ZKZ M O Z I R J E 

»Veseli me, da je prireditev, ki postaja že tradicionalna, kljub te-
mu tako sveža in vselej zanimiva«. 

D R A G O ŠULEK, PREDSEDNIK S O VELENJE 

»Podoba letošnjega sejma dokazuje, da prestrukturiranje Gore-
nja sloni na trdni viziji po funkcionalnosti in oblikovno dokončno 
premišljenih, energetsko varčnejših in ekonomsko čimbolj učinkovi-
tih proizvodnih programih.« 

GRETA VELEČ, OBISKOV ALKA IZ MAR IBORA 

»Lepo sobotno sončno vreme nam je ponujalo izlet v Šaleško do-

lino. Sem smo prišli skupaj s skupino prijateljev in najprej smo sledili 

povabilu v Gorenje. Prelepa razstava v Rdeči dvorani je prava paša 

za oči vsake gospodinje in še več. Zelo všeč mi je, zelo zanimivo!« 

• C D 
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Upokojenci upravičeno nezadovoljni 

Zakaj zakon po hitrem postopku? 
Med upokojenci je v zadnjem 

času največ, seveda upravičenega 
nezadovoljstva in negodovanja, 
zaradi sprejetega in spremenjene-
ga zveznega zakona o temeljnih 
pravicah pokojninskega in inva-
lidskega zavarovanja, ki ga je na 
predlog zveznega izvršnega sveta 
po hitrem postopku sprejel zvezni 
zbor skupščine Jugoslavije. Gre 
namreč za to, da bi upokojenci, ki 
so se upokojili do 30. junija 1983, 
dobivali pokojnino za nazaj in ne 
več za naprej kot doslej. To pome-
ni, da bodo z izvajanjem tega za-
kona ob eno pokojnino. Takšnih 
upokojencev je v velenjski občini 
kar 3.500. 

Ker gre za zelo resno vpraša-
nje, ki bi ga, oziroma ga bodo, če 
ne bo prišlo do spremembe, upo-
kojenci še kako občutili, je ra-
zumljivo, da je to vprašanje na 
dnevnem redu na vseh sestankih 
in sejah upokojencev. Omenjeno 
problematiko so delegati obrav-
navali tudi v Beogradu na 9. le-

tni skupščini zveze upokojencev 
Jugoslavije. 

Seje v Beogradu se je kot dele-
gat udeležil tudi Hubert Mra-

vljak, sicer predsednik izvršilne-
ga odbora zveze društev upoko-
jencev občine Velenje. Med dru-
gim je povedal: »Vsi delegati na 
skupščini smo bili ogorčeni nad 
spremembo zveznega zakona o 
temeljnih pravicah iz pokojnin-
skega in invalidskega zavarova-
nja po hitrem postopku. Po raz-
burljivi in burni razpravi smo 
zahtevali od predsedstva, da na-
redi vse, da se sprememba zako-
na razveljavi. Bili smo soglasni, 
da predsedstvo skupščine zahte-
va od predsedstva jugoslovan-
skih sindikatov, zvezne konfe-
rence socialistične zveze, komite-
ja za delo, zdravstvo in socialno 
politiko, da v bodoče onemogo-
čijo sprejemanje tako pomemb-
nih zakonov po hitrem postop-
ku. Sicer pa smo na skupščini 
obravnavali še poročilo o delu 

predsedstva in njegovih organov 
med 8. in 9. skupščino. Sprejeli 
smo zaključni račun za preteklo 
leto, program dela za prihodnje 
in izvolili vodstvo skupščine. 
Spregovorili smo tudi o proslavi 
dneva upokojencev Jugoslavije, 
ki bi naj bila lani v Prištini, pa je 
zaradi nedoslednih priprav in 
denarnih težav odpadla. Zato je 
skupščina sklenila, da se zaradi 
gmotnih težav proslava ob dnevu 
upokojencev Jugoslavije organi-
zira vsako peto leto. Prihodnja 
bo septembra 1988 v Prištini. 
Naj dodam, da je večina delega-
tov na skupščini iz republik in 
pok raj in dosedanje delo skupšči-
ne in njenih organov ocenila za 
uspešno.« 

Prejšnji teden je bila v Ljublja-
ni tudi seja izvršilnega odbora 
zveze društev upokojencev Slo-
venije. Osrednja točka je bila se-
veda sprememba omenjenega za-
kona. Delegati so se najprej se-
znanili s postopkom sprejema-
nja, zatem pa o ogorčeni reakciji 

Društvo upokojencev Titovo Velenje 

V začetku decembra območne 
konference 

Osrednja točka zadnje seje iz-
vršilnega odbora velenjskega 
društva upokojencev je bila oce-
na devetmesečnega delovanja 
društva. Ob tem so člani ugotovi-
li, da so v glavnem uresničili vse 
zastavljene naloge za to obdobje. 
V nadaljevanju seje so spregovo-
rili o dopolnitvah društvenega 
pravilnika ter o smernicah in pri-
pravah biltena za prihodnje leto. 
Prav tako so se dogovorili in po-
stavili rok do kdaj morajo vse 
sekcije, ki delujejo v društvu, pri-

praviti delovni program za pri-
hodnje leto. Člani izvršilnega od-
bora so predlagali, da bi v pri-
hodnjem letu organizirali 12 
enodnevnih izletov, dva tridne-
vna in pet piknikov v Šaleški do-
lini. Nadalje bodo izvedli tudi 
tradicionalna srečanja za dan že-
na, zaključek tedna upokojen-
cev, novoletno srečanje in drugo. 
Bili so si enotni, da bi pri vseh 
prireditvah, ki jih bodo organizi-
rala društva upokojencev ali zve-
za, sodelovali tudi pevski zbori 
upokojencev velenjske občine. 
Seveda pa člani izvršilnega od-
bora pri obravnavi obširnega 

dnevnega reda niso mogli mimo 
vprašanja, za upokojence trenut-
no najbolj vročega, to je izplače-
vanje pokojnin po novem. 

Na kraju zapišimo, da bodo o 
predlogih članov izvršilnega od-
bora društva upokojencev Titovo 
Velenje, upokojenci razpravljali 
na območnih konferencah, ki se 
bodo pričele v začetku decem-
bra. Vse primerne predloge s teh 
konferenc bodo pri društvu upo-
kojencev upoštevali in jih vnesli 
v program dela za prihodnje le-
to. 

B. M. 

Jedrske odpadke v puščavo, 
ne med ljudi! 

Močno nas je zaskrbelo ob 
članku v zadnji številki Našega 
časa, da so strokovnjaki Nukle-
arne elektrarne Krško izbrali pet 
lokacij za odlagališče in celo pre-
delavo svojih jedrskih odpad-
kov, od teh kar štiri v naši občini. 
Že preprost človek lahko našteje 
več argumentov proti taki odloči-
tvi. Ali je morda zmagala najce-
nejša varianta tehnične izvedbe 
toda najdražja, če upoštevamo 
posledice take odločitve? Že ko 
se podaja vrednost električne 
energije nukleark, se ne upošteva 
še cena gradnje in vzdrževanja 
odlagališč jedrskih odpadkov in 
njihov prevoz, zato dvomimo v 
pravilnost njihovih izračunov. 
Sprašujemo se, ali so preverili tu-
di naslednja dejstva: 

Jedrski odpadki morajo ležati 
v potresno varnem območju. Čez 
našo občino pa gre tektonska 
prelomnica, kar dokazuje topel 
izvir v Topolšici in Dobrni. Ra-
vno tako je značilna raznolikost 
kamenin na zelo majhnih razda-
ljah. Jedrska elektrarna ima ži-
vljenjsko dobo 40 let, jedrski od-
padki pa morajo biti varno spra-
vljeni vsaj 1000 let (nekateri stro-
kovni časopisi navajajo celo 
10.000 let). 

Naša dolina je že obremenje-
na s sevanjem. Radioaktivne 
snovi iz premoga se odlagajo v 
pepelu in dimnih plinih. Naša 
pitna voda ima 350 Bq/m\ celo 

LEPŠA PODOBA 
VRBOVCA 

Prelepi grad Vrbovec v 
Nazarjah v zadnjih letih 
postopoma, vendar teme-
ljito obnavljajo, zagota-
vljajo njegovo nekdanjo 
podobo in seveda opra-
vljajo vsa vzdrževalna de-
la. V teh dneh tako obna-
vljajo strehi obeh mogo-
čnih stolpov, kar je dokaj 
zahtevno in še bolj po-
membno opravilo, (j- P-) 

več kot jezerska voda. (Število 
bekerelov nam pove število raz-
padov v sekundi). V strokovnih 
revijah lahko preberemo, da si 
noben strokovnjak ne upa posta-
viti meje, do kod lahko človek 
prejme sevanje brez posledic. 
Zato je naslov članka v Delu in 
Našem času »Zaradi urana, ki je 
v pepelu. Šaleška dolina ni ogro-
žena«, zavajanje ljudi. O tem ne 
more soditi novinar, niti kak 
drug strokovnjak, temveč samo 
zdravnik, specialist za škodlji-
vost radioaktivnega sevanja. 

Šaleška dolina načrtuje po iz-
kopu premoga sanacijo v taki 
meri, da bo pomembna panoga 
izčrpane doline turizem. Turizem 
ob taki bližini jedrskega odlaga-
lišča ni mogoč. Turizem v Topol-
šici že sedaj trpi zaradi industrij-
skega onesnaženja doline. 

Zaradi industrije je ta predel 
eden izmed najgosteje naseljenih 
delov Slovenije. Jedrsko odlaga-
lišče ne bo uporabljeno samo en-
kratno, temveč se bo vanj dova-
žal material leta in leta. Tako bo 
to odlagališče za celotno Jugo-
slavijo z vsemi zaenkrat le načr-
tovanimi jedrskimi elektrarnami. 
Kdo nam jamči, da jedrskih od-
padkov ne bomo tudi uvažali? 
NEK ima do sedaj proizvedenih 
4100 sodov s poprečno specifi-
čno aktivnostjo 1,1 x 109Bq/m\ 
Sodi so 200 litrski. Torej je njiho-

va skupna aktivnost 90,2 x 
10"'Bq. (A-bomba pa ima 2000 
x 10 Bq. Do sedaj proizvedeni 
sodi imajo torej 22-krat manjšo 
aktivnost.) Sevanje na zunanjih 
stenah sodov znaša do 40.000 
Bq/m I , na kontaktih pa do 
2 mSv na uro. Na razdalji I m pa 
do 0,1 m Sv/h, to je 876 mSv/le-
to. V strokovnih časopisih pripo-
ročajo rizik do 10 mSv na leto za 
prebivalstvo. 

Zakaj si delamo še tretje 
radioaktivno žarišče v Sloveniji? 

Žirovski vrh, ki že vpliva na 
okolje. V njegovi okolici so ge-
netske spremembe do 10 krat 
večje od slovenskega poprečja. 
Krško: čez 50 let, ko bo potekla 
obratovalna doba elektrarne, jo 
bo treba odstraniti (kar bo zahte-
valo ogromno sredstev, mimo-
grede, ali je to že upoštevano v 
ceni električne energije?) ali pa 
zaliti z betonom. Torej bo tudi 
tam jedrsko odlagališče za 
100.000 let ali še več. In sedaj še 
Zavodnje v Velenjski občini. 

To je propad slovenskega tu-
rizma. 

Naša občina je industrijska co-
na, zato je gostota prebivalstva 
zelo velika. Ali je lokacija res do-
bro premišljena? Postavljena je 
na 500 do 600 m nadmorske viši-
ne. Torej je pronicanje vode v 
skladišče in iz njega možno. Ta 
voda bi se iztekala v rečico Velu-
njo, ta v Pako itd. To področje je 
vse prej kot sušno, atmosferske 
vode je zelo veliko. Radioaktivni 
odpadki pa se tudi v močnih po-
sodah s silo lastne toplote prej 

vseh občinskih zvez, društev in 
posameznikov. Zahtevali so, da 
republiška zveza društev upoko-
jencev nemudoma ukrepa pri 
zveznih in republiških organih za 
odpravo teh zakonskih spre-
memb. Po burni razpravi so člani 
izvršilnega odbora zveze društev 
upokojencev sprejeli protestno 
pismo, ki so ga naslovili na zve-
zni zbor in na njegovega pred-
sednika, z vsebino pa so seznani-
li vse zvezne in republiške orga-
ne in družbeno-politične organi-
zacije. V pismu med drugim zah-
tevajo, da zvezni zbor skupščine 
Jugoslavije spremembo zveznega 
zakona o pokojninskem in inva-
lidskem zavarovanju takoj od-
pravi in sicer po postopku, po 
kakršnem je bila sprejeta. Izvršil-
ni odbor je zadolžil predsedstvo 
zveze društev upokojencev Slo-
venije, da takoj sproži ustavni 
spor glede ustavnosti in zakoni-
tosti po hitrem postopku spreje-
tih sprememb. Člani odbora so 
med drugim izrazili hvaležnost 
republiški konferenci ZSMS, ki 
se je edina od družbeno-politi-
čnih organizacij zavzela za ta-
kojšnjo odpravo sprejetih spre-
memb. 

B. Mugerle 

0 socialnih razmerah 

Mnoge pomanjkljivosti 
Delegati zborov velenjske 

občinske skupščine bodo v pri-
hodnjih dneh obravnavali med 
drugim tudi problematiko so-
cialnih razmer in uresničeva-
nja socialno varstvenih pravic 
ter problematiko invalidnosti 
v občini Velenje. Gradivo o 
tem obravnavajo v tem času na 
številnih organih, o tem pa so 
na zadnji seji govorili tudi čla-
ni izvršnega sveta Skupščine 
občine Velenje, ki bodo na seji 
skupščine podali, skupaj z 
ostalimi, ustrezna stališča. 

V razpravi so člani izvršne-
ga sveta med drugim opozo-
rili, da ne neustrezno, ker je 
nadomestilo invalidom od-
merjeno v absolutnem zne-
sku, saj tako niso stimulirani, 
da bi več in bolje delali. 
Mnogo ustrezneje bi bilo, če 
bi bilo določeno kolikšen od-
stotek osebnega dohodka se 
invalidu nadomesti. Podprli 
so tudi zahtevo, da dobi de-
lovna organizacija pred inva-
lidsko komisijo status stran-
ke, kar doslej ni imela in to, 
da je potrebno pri določitvi 

invalidnine upoštevati tudi 
delovno dobo. 
« Več je potrebno narediti tudi 
na področju humanizacije delov-
nih mest, so menili, saj je nespre-
jemljivo, da so nekatera delovna 
mesta v proizvodnji opredeljena 
kot »delovna mesta, kjer grozi 
invalidnost«. Menili so tudi, da 
bi bilo potrebno po določenem 
času ponovno preverjati invalid-
nost, saj so včasih razlogi za tak-
šno kategorizacijo odpravljeni. 
Za preprečevanje invalidnosti bi 
bilo treba v občini čim prej izde-
lati oceno delovnih mest z ergo-
metričnimi meritvami ter temu 
prilagoditi tudi zdravniške pre-
glede pred sprejemom na delo. 

Podanih je bilo tudi veliko 
konkretnih predlogov s področja 
uresničevanja socialnih razmer. 
Med drugim bi veljalo razmisliti, 
glede na to, da so zmogljivosti 
Doma za varstvo odraslih po-
vsem zasedene, o uvedbi dnevne-
ga varstva za starejše občane. 

Člani izvršnega sveta pa so ob-
sodili tudi nov zakon o pokojni-
nah in ocenili, da je načrtovani 
zamik izplačil povsem nespre-
jemljiv. Takšno stališče so posre-
dovali tudi na zvezo in republi-
ko. 

(mz) 

Klub OZN na osnovni šoli Veljka Vlahoviča 

Veliko zanimanja za to dejavnost 
Ob dnevu organizacije združe-

nih narodov smo hoteli napisati 
nekaj več o delu centra klubov 
O Z N pri občinski konferenci 
Z S M S Velenje. Žal, zaradi pre-
malo odgovornih nekaterih njego-
vih članov slednji ne dela. Zvedeli 
pa smo, da kljub temu tovrstni 
klubi dobro delajo na osnovnih 
šolah. Eden od teh je klub O Z N 

ali slej pregrizejo in sprostijo ter 
preidejo v talno vodo, zrak ali 
zemljo. Tudi prevoz odpadkov 
od Krškega do odlagališča prina-
ša svoj rizik, saj bi potekal skozi 
gosto naseljene kraje. 

Dvom o pravilnosti odločitve 
krških strokovnjakov pa ima tudi 
tale vzrok. Na letni republiški 
pionirski konferenci o varstvu 
okolja, ki je bila 5. junija letos, je 
predstavnik NEK v razgovoru s 
pionirji tudi takole napovedal 
našo prihodnost: »Človek mora 
za svoj razvoj tudi reskirati«. 
Tveganja znanstvenikov so bila 
vedno prostovoljna. V našem ži-
vljenju pa je vse več neprosto-
voljnih tveganj zdravja in življe-
nja ob industrijskih objektih brez 
čistilnih naprav. Kako lahko pe-
ščica strokovnjakov odloča o pri-
hodnosti stotisočev ljudi? Kako 
si kovači naše prihodnosti jem-
ljejo pravico, da za lažni blagor 
ene generacije uničijo pogoje za 
tisoča življenja, ki bi prišla za na-
mi, je napisala Bojana iz 8. razre-
da. Pridružujemo se ji z mislijo: 
vse živali in rastline skrbijo za 
obstoj- svojih vrst — kaj pa člo-
vek? Vse hrvaške občine so rekle 
odločni NE za jedrsko odlagališ-
če na svojem ozemlju. Pridružu-
jemo se jim tudi mi! 

Marija Šavor 

na osnovni šoli Veljka Vlahoviča v 
Titovem Velenju. 

»Malo prehitevamo, kajti inte-
resne dejavnosti so dobro začele-
delati šele v začetku oktobra. 
Nas klubovce pa je k resnemu 
delu takoj na začetku »prisil« so-
botni praznik,« je za uvod pove-
dala mentorica kluba OZN' na 
osnovni šoli Veljka Vlahoviča Jo-
žica Kumer. 

V krožek je trenutno vključe-
nih 20 učencev, le pet med njimi 
je starih klubovcev. Po delovnem 
programu, ki je le okviren, naj bi 
člani te interesne dejavnosti na-
menili v prvih urah šolskega leta 
1987/88 zgodovini nastanka or-
ganizacije združenih narodov, se 
seznanili'z njeno strukturo, delo-
vanju, pomenu, njenimi speciali-
ziranimi ustanovami, nekoliko 
kasneje pa bodo klubovci name-
nili večjo pozornost dogajanjem 
doma in po svetu, sodelovanju z 
raznimi človekoljubnimi organi-

zacijami. naprednim osvobodil-
nim gibanjem. . . . »Cilj tega 
vzgojno izobraževalnega pred-
meta je oblikovanje miroljubne-
ga odnosa do narodov, učenčeva 
opredelitev za boj za mir, razvi-
janje čuta solidarnosti in pripra-
vljenosti pomagati vsakomur v 
stiski. Ideje miru, pravičnosti 
prijateljstva in solidarnosti pa 
naj bi svojim sovrstnikom klu-
bovci pokazali še z raznimi raz-
stavami o pomembnejših obletni-
cah (ob dnevu miru, človekovih 
pravic, ob svetovnem dnevu hra-
ne, . . .) Zelo pester je tudi tek-
movalni del programa klubovcev 
na osnovni šoli Veljka Vlahovi-
ča. Edino težavo pri vestnem iz-
popolnjevanju začrtanih nalog 
predstavlja, po mnenju sogovor-
nice, dvoizmenski pouk. Prav za-
radi te ovire niso mogli zadovo-
ljiti interesov vseh učencev, ki so 
hoteli v tem šolskem letu delova-
ti v klubu OZN . —tap-

Na prvem letošnjem sestanku so člani O Z N pripravili krajšo 
proslavo v počastitev 24. oktobra, se pogovorili o delu, s krajšo 
slovesnostjo pa sprejeli medse nove člane 

Želela sem pomagati, ne razburiti 
V sredo, 8. oktobra, sva se s 

hčerko odpravili na obisk k Pavli 
Oprešnik, po domače Jablan-
škovi s Paškega Kozjaka. Ko sva 
prišli po stezi do neometane hi-
še, mi je zastal korak ob toliki 
bedi: žena, ki sem jo imela v spo-
minu kot zdravo in veselo (saj je 
včasih pisala pesmi), seje pojavi-
la na pragu kot 83-letna starka, 
vsa sključena, drhteča in bete-
žna. Mož ji je pred leti umrl, se-
daj je skrb za dva odrasla in du-
ševno prizadeta sinova na nje-
nem upognjenem hrbtu. Kamor 
se ti upre pogled, vidiš, da vse 
propada, kot da ni človeka pri 
hiši. Kljub težkim bremenom, ki 
ji j ih je naložilo življenje, se Pav-
la rada pogovarja in potoži, kot 
da bi se bala, bo poslušalec prek-
malu odšel. Mnogo mi je pripo-
vedovala, vmes recitirala tudi 
kakšno lastno pesem, da sem str-
mela nad njenim spominom. Ko 
sva se poslavljali, mi je z drobni-
ma in suhima rokama trdno 
oklepala mojo desnico. Morala 
sem ji obljubiti, da jo še obiščem, 

kar sem v srcu in tudi z besedo 
trdno sklenila. Njena velika želja 
je bila, da bi ji priskrbela mizo 
pod hruškovo drevo pred hišo, 
kjer je najraje posedela patrona-
žna sestra, kadar jih je obiskala. 
Nič hudega sluteč in v želji, da bi 
pomagali ubogi starki, sem skle-
nila, da pokličem predsednike 
RK, KS, ZB in komisije za soci-
alno ogrožene v KS Paka ter s 
skupnimi močmi morda vsaj ma-
lo omilimo ta problem. Po telefo-
nu sem poklicala Sonjo A. in ji 
povedala vso stvar. Rekla mi je, 
da Oprešnikovi dobivajo neke 
podpore, tudi za fanta, ker sta 
prizadeta. Letos jim bodo tudi 
prvič priskrbeli premog za zimo. 
Ko sem čez par dni prišla zvečer 
z dela, meje po telefonu poklical 
ženski glas. Strmela sem in po-
slušala: »Če se vam Jablanškovi 
tako smilijo in j im tako želite po-
magati, si pa vzamite eno ali dve 
uri časa in jim pomagajte spravi-
ti premog pod streho!« Sredi 
plohe besed sem končno prekini-
la glas na drugi strani žice in iz-

davila iz grla samo: »Kdo pa je 
tam, prosim?« Glas mi pove, da 
je Darja Črep in z istim tempom 
kot prej nadaljuje prekinjeni go-
vor. Komaj sem še enkrat uspela 
in rekla: »Ali je tako slabo, če 
sem hotela pomagati ubogim lju-
dem?« Ker je bila govornica pre-
več gostobesedna, sem odložila 
slušalko, ne da bi poslušala do 
konca. Želela sem samo pomaga-
ti, nikakor koga razburiti ali pri-
zadeti. Zgražam se nad nasto-
pom tovarišice Darje in ugibam, 
kaj jo je navedlo na to dejanje. 
Mislim, da je tovarišica Darja 
pozabila, da imajo v KS tudi 
mladinsko organizacijo, ki bi 
morda z udarniško akcijo poma-
gala spraviti premog in rešila 
problem. 

S tež!:im srcem se bom spet 
napotila v breg k Pavli, a dala 
sem ji besedo in šla bom. Nihče 
me ne zadrži. 

Štefka Koželjnik 
Šalek 79, Titovo Velenje 
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31. oktober — dan varčevanja 

Več kreditov 

Šolska hranilnica na osnovni šoli bratov Letonje 

ugodnost. In tudi letos, kot vse 
kaže, ne bodo razočarani. Po-
dobno kot mnoge druge banke v 
sistemu Ljubljanske banke, bodo 
paleto takoimenovanih kreditov 
za deset namenov, razširili na 
petnajst namenov. Za to morajo 
pridobiti še določene sklepe, 
vendar kot pravi pomočnik di-
rektorja Franc Žemva, ocenjuje-
jo, da ne bo nobene ovire za 
uresničitev tega. Pohvalijo pa se 
lahko med drugim, da so v tem 
trenutku edina banka, ki daje 
kredit za kabelsko televizijo. 

Zelo veliko pozornosti name-
njajo delavci banke tudi najmlaj-
šim varčevalcem, ki uspešno var-
čujejo v 72. šolskih hranilnicah 
in jih s pomočjo mentorjev tudi 
sami vodijo. Tako ne spoznavajo 
samo prednosti varčevanja, am-
pak tudi bančne posle. 

Ob mednarodnem dnevu var-
čevanja želijo delavci Ljubljan-
ske banke Temeljne banke Vele-
nje vsem varčevalcem uspešno 
varčevanje, seveda pa si želijo še 
naprej čim več njihovega zaupa-
nja. Ob tem poudarjajo, da si bo-
do prizadevali, da se v jugoslo-
vanskem bančnem sistemu ven-
darle razreši vprašanje obresto-
vanja avista sredstev prebival-
stva, saj trenutno veljavna 
7,5-odstotna obrestna mera, že 
dolgo ni nikakršna stimulacija za 
tekoče varčevanje. 

M. Zakošek 

Ob 10-letnici 
Savinjski gaj v Mozirju, ta en-

kratna razstava cvetja in narodo-
pisnega izročila v naravi, slavi 
prihodnje leto svojo desetletni-
co. Zlasti v zadnjem času v zvezi 
s tem parkom ne manjka težav 
glede financiranja in upravljanja 
in ti problemi še danes niso do-
končno razrešeni. Kljub temu bo 
gaj ob jubileju zagotovo lep. 
morda še lepši kot zadnja leta. 
Vrtnarji, zlasti dosedanji upra-
vljalec gaja Jože Skornšek. se v 
zadnjih dneh močno trudijo, da 
bo slavnostni videz parka pri-
hodnje leto nekaj posebnega. Je-
senskih opravil v gaju razumljivo 
ne manjka in tudi čas priganja. 

Ne glede na vse težave so na 
Nizozemskem kupili čebulnice 
zelo pestrih barv in oblik, kar za-
gotavlja, da bo Savinjski gaj ob 
otvoritvi konec prihodnjega apri-
la znova čudovitih barv, prava 
paša za oči in srce. Poleg tega bo 
treba park celovito očistiti in ure-
diti, kar vse je znova povezano z 
denarjem. Vrtnarji si tudi želijo, 
da bi končno za obiskovalce 
odprli objekte v gaju, saj bi v 
tem primeru poskrbeli za vse 
drugačno reklamo kot doslej, vse 
skupaj pa bi vplivalo na večji 
obisk gaja in s tem tudi Gornje 
Savinjske doline. V teh dneh to-
rej čistijo gaj, sadijo čebulnice, 
treba bo ponovno pregnojiti ze-
lenice, ki so že izčrpane, za zares 
lepo podobo gaja pa bo potreb-
no posuti pesek na poti in po-
vsem obnoviti gozdarski del. 

Dela je torej preko glave, zato 
so na pomoč priskočili tudi 
učenci vrtnarske šole iz Medlo-
ga, ki vsako jesen radi pomagajo 
pri obsežnih in zahtevnih delih. 
Ne le v gaju, pripravljeni so pro-
stovoljno pomagati povsod in pri 

Oktober je mesec, ko nas narava bogato obdari z jesenskimi pridel-
ki. Ravno ta mesec pa so si izbrali bančniki za mesec varčevanja. V tem 
mesecu (31. oktobra) pa praznujemo tudi mednarodni dan varčevanja. 

Letošnji mesec varčevanja po-
teka, v sistemu Ljubljanske ban-
ke, v znamenju racionalizacije. 
Kot nam je povedal pomočnik 
direktorja Ljubljanske banke Te-
meljne banke Velenje Franc 
Žemva pomeni ta racionalizacija 
temeljit pregled stroškov poslo-
vanja, ki morajo biti kar najnižji 
in pa pospešitev avtomatizacije 
in razširitev storitev za občane. 

Ljubljanska banka Temeljna 
banka Velenje je v tem pogledu v 
zadnjem času veliko naredila, saj 
so svoje enote opremili z najso-
dobnejšo IBM opremo, ki pome-
ni ogromen napredek v poslova-
nju. ki je hitrejše in ažurnejše, 
poleg tega pa se lahko na velenj-
ski banki pohvalijo z najmanjšim 
številom nepravilno knjiženih 

stanj v celotnem sistemu Lju-

bljanske banke. 

Poleg opremljanja svojih enot 
pa so namenili v zadnjem času 
veliko pozornosti tudi adaptaciji 
prostorov in notranji ureditvi. 
Pristopili so tudi k razširitvi pro-
storov na osrednji enoti te ban-
ke, na Rudarski cesti v Titovem 
Velenju. Prostore za delo s stran-
kami bodo povečali za trikrat, 
poleg tega pa bodo v prizidku 
uredili ustrezne prostore za tre-
zorje in prevzem denarja, ki jih 
zdaj nimajo. 

Seveda pa sedaj, pred svetov-
nim dnevom varčevanja, veliko 
razmišljajo tudi o svojih varče-
valcih. Skoraj vsako leto jim v 
tem času ponudijo kakšno novo 

Večkrat se kdo pohvali, bil sem 
na Grosglocknerju, seveda misli s 
tem parkirne prostore na koncu 
slikovite gorske ceste, ki je spelja-
na ob reki Moli, vse do ledenika 
Posterze. Da pa se odpravi 54 pla-
nincev na sam vrh, je redko, še 
redkeje pa, pa bi ga dosegli. Zad-
njo septembrsko soboto smo se 
člani Planinskega društva Titovo 
Velenje in člani planinske sekcije 
v D O Vekos, ki je sestavni del 
društva, odpeljali v Vzhodno Ti-
rolsko. Spotoma smo, v prebujajo-
čem se jutru, opazovali, kaj vse so 
Avstrijci postorili, da nas v turiz-
mu za večkrat prekašajo. 

Za vzpon smo se odločili z ju-
žne, manj znane smeri, pa zato 
za oko mnogo prijetnejše. V Li-
enzu smo krenili v smeri Matrei 
in v kraju Huben zapeljali desno 
proti visokogorskemu turistične-
mu centru Kals. Od Kalsa je še 
6 km privatne gorske ceste, ki jo 
avtobus zmore le po polžje, od-
šteti pa je potrebno tudi cestni-
no. V čudovitem jutru smo iz za-

j trepa Heinzalm — planine, za-
gledali z ledeniki ozaljšan naš 
cilj. Dolga kolona, ki je vzbujala 
pri ostalih obiskovalcih in doma-
činih pozornost, saj so sami pri-
znali, da so tako velike skupine 

| in tudi tako dobro opremljene, v 
i tem gorovju redke. Nato smo pot 

premagovali meter za metrom, v 
začetku pašnikov, kasneje pa vse 
več skale in ledu. Počitki pri 
Lucknezhiitte, Studelhutte in ob 

deročih hudournikih so se prile-
gli, ker je bila teža nahrbtnikov 
precejšnja, posebno še vodnikov, 
ki smo poleg popolne opreme, 
nosili še 9 plezalnih vrvi. Zato 
smo nekje po 7 urah vzpona, kar 
radi odložili nahrbtnike, v koči 
Adlersruhe, na višini 3474 m. 

Nekatere udeležence je zdelo-
vala višina, drugi so se zadovolj-
ni z doseženim tega dne utaborili 
v ne preveč polni koči planincev 
različnih narodov, del udeležen-
cev pa je želel še zvečer na vrh. Z 
nekaj avtoritete, se je ob pivu, ki 
stane že kar premoženje, in bli-
žajoči nevihti ledene sodre, tudi 
to uredilo ob dodatni skrbi vod-
nikov, če zjutraj vzpon na vrh ne 
bo možen. Kot je nevihta prišla, 
jo je tudi veter odpodil in bilo je 
olajšanje, ko so se ponovno vide-
le drobne lučke, daleč v dolini 
po pobočju okrog Heiligenbluta. 

Petorica mlajših planinskih 
vodnikov je spoštovala večerni 
dogovor in ob štirih zjutraj odšla 
z vrvmi na vrh, kjer je zavarovala 
pot v dolžini več kot 400 m. 

Manj mladi smo ostali s skupi-
no in se po vsesplošnem navezo-
vanju v svitu odpravili proti vr-
hu. Zbirka najrazličnejših vrst 
derez je presegla znanje, da bi 
jim dal za vse nasvete, in kar 
smešno je bilo, kako sposojena 
dereza noče in noče na čevelj. 

Po uri in pol smo varno dose-
gli željeni cilj, ki je sicer pone-
kod kar izpostavljen, sam vrh pa 
je bil za vse udeležence •komaj 

dovolj prostoren. Bilo je veselja, 
lepih razgledov vse do naših Alp, 
Dolomitov v Italiji, na zasnežen 
Grosvenediger in verigo tritiso-
čakov v bližini ter gmote ledu, ki 
se počasi, a nezadržno pomikajo 
v dolino. Bilo pa je tudi solza, 
mnogi so namreč dosegli svoj vi-
šinski rekord po številnih obi-
skih gora, ali neuspelih poskusih 
vzpona na to goro. Čakal nas je 
še spust do več kot 1800 m nižje 
parkiranega avtobusa. Spotoma 
smo se še glasili v kočah, saj ima-
mo Slovenci več vinske valute, 
pa kakorkoli bilo. kot drugi na-
rodi. Ob vračanju v dolino smo 
opazovali ponosno v nebo štrleč 
vrh Petzeck (3283 m) in si kar ne-
kako obljubili, da ga v letu 1988 
obiščemo. 

Za varen vzpon in doživetje, ki 
ga pomniš vse življenje, pa četu-
di si bil že večkrat na tem vrhu, 
je potrebna zahvala Šaleškemu 
alpinističnemu odseku, ki je po-
sodil del plezalnih vrvi in mla-
dinskim vodnikom, ki so pokaza-
li dobro praktično znanje. Bolj 
kot to, razveseljuje tista tovari-
ška pomoč in strpnost tudi do 
bolj okornih ter neizkušenih ali 
starejših soplanincev. To je vred-
nota, ki jo mnogokje ob pehanju 
skozi vsakdanjost, pozabljamo. S 
ponosom trdimo, da tovarištvo v 
planinstvu še živi tudi v velenj-
skem društvu, zato si upamo or-
ganizirati masovne izlete na go-
re, za katere teori ja to odsvetuje. 

Franc OJSTERŠEK 

nati z denarjem, varčevati z dru-
gimi življenjskimi dobrinami. 
Razna nagradna tekmovanja, ki 
jih pripravimo, so predvsem bolj 
zanimiva za varčevalce nižjih ra-
zredov. Ne smem reči, da so mo-
ji vrstniki slabi varčevalci, ven-
dar bi lahko privarčevali še več 
kot sedaj. V šolski hranilnici ra-
da delam, čeprav je vsaj na za-
četku leta potrebno veliko potr-
pežljivosti, kar nekaj časa pa po-
rabimo tudi za seznanitev prvo-
šolčkov z načinom poslovanja.« 

Aleksandra Razbornik: »Obi-
skujem 8. razred, v šolski hranil-
nici delam od 5. razreda dalje. 
Kar zanimivo je šteti denar, vpi-
sovati vloge v hranilne knjižice, 
izplačevati dogovorjene vso-
te, . . . Navdušene smo delavke 
šolske hranilnice, še bolj pa var-
čevalci nižjih razredov. Z razni-
mi akcijami jih pripravljamo, z 
nagradami pa njihovo pridno 
varčevanje nagrajujemo. Mislim, 
da je na takšen način namen do-
sežen. Morda bom to, kar po-
čnem sedaj, delala tudi kasneje v 
življenju, saj bom šolanje nada-
ljevala na ekonomski šoli v Ce-
lju.« 

-tp-

'Aleksandra Razbornik 

V A R Č E V A N J E V V R T C I H 

Pionirsko hranilništvo je v ob-
činah Velenje in Mozirje, ki ga 
pokriva Ljubljanska banka Te-
meljna banka Velenje resnično 
močno razvejano. Šolske hranil-
nice delujejo kar na 22 osnovnih 
šolah. Lahko rečemo kar na 
vseh. saj jih doslej niso odprli le 
še v štirih manjših podružničnih 
šolah. 

Pionirskemu varčevanju pa v 
zadnjem času sledi tudi varčeva-

nje v vrtcih. V tem mesecu so 
bančni delavci obiskali številne 
vzgojno varstvene ustanove, kjer 
so malčkom razdelili propagand-
ni material ter se z njimi pogo-
varjali o varčevanju. 

t ako je bilo tudi v vrtcu Lukec 
v Titovem Velenju, kjer so poka-
zali malčki, na sliki so mali šolar-
ji. veliko zanimanja za varčeva-
nje, še posebej pa za »Denar« in 
pikapolonice. (mzl 

mm 
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Na najvišjem vrhu Avstrije 

U tj tf « se lepši 
vsakih akcijah na področju horti-
kulture. Učencem to seveda veli-
ko pomaga pri krepitvi prakti-
čnega in teoretičnega znanja, ga-
ju pa je njihov prispevek v ne-
precenljivo korist. Tokrat so po-
magali pri vseh delih, tudi pri sa-
ditvi preko 60.000 tulipanov, hi-
jacint in drugih čebulnic. Učitelji 
s te šole si želijo, da bi se primer-
nih akcij udeležile tudi osnovne 
šole. Prenekateri učenec bi se 
najbrž navdušil za vrtnarski po-
klic, ko bi spoznal pestrost tega 
dela. Korist ie lahko tudi druga-
čna. Če se že ne bi odločil za vrt-
narstvo, bo morda dobil veselje 
do cvetlic in urejenega okolja, pa 
bo zato poskrbel za cvetje na do-
mačem balkonu, na vrtu in drug-
je. V Gornji Savinjski dolini vse-
ga tega že sedaj ne manjka, treba 
pa bo poskrbeti, da bo ostalo 
vsaj tako, če se že ne bi spreme-
nilo na bolje. 

Kar dve tretjini učencev 
varčevalcev 

Mladim varčevalcem namenja Ljubljanska banka. Temeljna banka 
Velenje že nekaj let precej skrbi. Rezultat teh prizadevanj so med dru-
gim tudi šolske hranilnice. 

Med prvimi, ki so se odločili 
za tovrstno interesno dejavnost, 
so tudi učenci osnovne šole bra-
tov Letonje iz Šmartnega ob Pa-
ki. Šolska hranilnica deluje že 11 
leto, njena vrata pa so učencem 
— varčevalcem odprta kar tri-
krat na teden, in sicer ob pone-
deljkih, sredah in petkih. Vodijo 
jo učenke 7. in 8. razreda pod 
vodstvom mentorice Nevenke 
Hofer, ki je letos za dolgoletno 
in uspešno delo prejela pred ne-
davnim Vošnjakovo plaketo. Pa 
tudi delavke šolske hranilnice, ki 
so hkrati tudi pridne varčevalke. 

se ponašajo z Mussejevimi zna-
čkami. 

»Učenci naše šole so dokaj 
pridni varčevalci, sploh na nižji 
stopnji. Kar 90 odstotkov oziro-
ma dve tretjini je članov šolske 
hranilnice, ostali pa varčujejo v 
okviru razrednih skupnosti. Po-
samezne, pridne varčevalce šol-
ska hranilnica tudi nagrajuje z 
manjšimi nagradami. Te so hkra-
ti tudi zamena za obresti. Ra-
zredne skupnosti večino privar-
čevanega denarja, denarja, ki ga 
dobijo na raznih zbiralnih akci-
jah, vežejo, ob koncu šolskega le-
ta pa porabijo predvsem za za-
ključne ekskurzije,« pravi men-
torica Nevenka Hofer. V tem šol-
skem letu se želijo »delavci« šol-
ske hranilnice na osnovni šoli 
bratov Letonje tudi nekoliko po-

sodobiti. Razmišljajo namreč o 
poslovanju z računalnikom. 

Sicer pa so to interesno dejav-
nost nekoliko pobliže predstavile 
nekatere delavke šolske hranilni-
ce takole: 

Aleksandra Mumelj: »V šolski 
hranilnici delam že tretje leto in 
moram reči, da mi je všeč. Dela-
mo tako kot na pravi banki. Ra-
zlika je le ta, da imamo varčeval-
.cev manj, in da tudi napake 
mnogo hitreje in lažje popravi-
mo. O svojih sovrstnikih lahko 
rečem, da so pridni varčevalci, in 
da so se v tem času navadili var-
čevati ne samo denar, ampak tu-
di druge dobrine. Vključitev v to 
interesno dejav nost mi je po svo-
je pomagala pri nadaljni življenj-
ski poti. Šolanje bom namreč na-
daljevala na Centru srednjih šol, 
računalniška usmeritev.« 

Urška Lukner: »Dinar na 
dinar palača, zrno na zrno poga-
ča. To je namreč vodilo vseh, ki 
pridno zahajamo v šolsko hranil-
nico ali v njej delamo. Ta intere-
sna dejavnost je nadvse koristna, 
saj se otroci zgodaj naučimo rav-

Korist je obojestranska. Učenci si pridobijo izkušnje, gaj pa lep-
šo podobo Aleksandra Mumelj 

WF 

Urška Lukner 
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Obisk v Uhingenu 
P O D K R A J S K I FANTJE SO 

I G R A L I S L O V E N S K I M 

Z D O M C E M V Z R N E M Č I J I . 

Občinska konferenca S Z D L 

Velenje in Gorenje sta že več let 

pokrovitelja K U D »Ka juh« v 

Uhingenu, ki združuje okrog 150 

zdomcev iz Slovenije. Sodelova-

nje poteka vsako leto po skupno 

dogovorjenem programu. Tako 

so letos v društvu med drugim iz-

razili željo, da bi na njihovi tra-

dicionalni veselici igral kvalite-

ten ansambel iz naše občine. Po-

nudbo smo lahko sprejeli, ker 

smo se na več prireditvah že pre-

pričali, da so Podkrajski fantje 

prava skupina, saj znajo ob iz-

vrstnem muziciranju tudi lepo 

zapeti. Hitro smo se dogovorili, 

čeprav ekonomska plat ni bila 

vabljiva — peli naj bi namreč za-

stonj, za prevoz pa bi skrpali 

skupaj s pomočjo Občinske kul-

turne skupnosti in prispevka 

K U D Kajuh. Računica pa se ni-

kakor ne bi izšla, če nam ne bi 

priskočil na pomoč Smučarski 

klub Velenje, ki nam je za res 

nizko ceno posodil kombi Re-

mont, za šoferja pa so določili 

tov. Budna, ki je bil istočasno še 

prevajalec in predstavnik občine 

Velenje. Na pot smo krenili v pe-

tek, 16. 10. 1987 ob 12. uri, pred 

tem pa so nam prijazni fantje in 

dekleta na Carinarnici Velenje 

po skrajšanem postopku uredili 

papirje za več kot 300 kg instru-

mentov in opreme. V Dravogra-

du smo dotočili nafte do roba in 

še malo čez, saj smo vedeli, da je 

preko meje precej dražja. Prilepi-

li smo še plakat z vabilom na 

ples, ki je očitno pozitivno vpli-

val na carinike, saj nas niso pre-

dolgo zadrževali, le avstrijskemu 

cariniku je bilo malo težje razlo-

žiti, da fantje še nimajo kasete 

ali plošče. Po lepih cestah smo 

nato hitro napredovali preko Alp 

proti nemški meji. Cariniku je bil 

sumljiv le zaboj praznih stekle-

nic piva, toda* šofer je kazal tako 

očitne znake treznosti in budno-

sti, da ni zahteval alkotesta. Po 

daljšem postanku (hrana, gorivo) 

smo ponovno zapeljali na avto-

cesto in kombi je ob veselem pre-

pevanju in Ivčevih šalah posta-

vljal rekord za rekordom in že 

smo bili mimo Munchna. Na čr-

palki smo vzpostavili telefonski 

kontakt s predsednikom društva, 

tov. Ivanom Bevcem in se dogo-

vorili za kraj srečanja — 30 km 

pred Stuttgartom. Da pa ne bi 

šlo vse gladko, smo enkrat zavili 

preveč v levo in namesto v Ga-

melshaussnu, smo se znašli v Je-

benshaussnu. Ime vasi je nekate-

re zelo vznemirilo, zato smo po 

telefonu hitro razčistili situacijo 

in že smo bili pri prijaznih gosti-

teljih. Zaspanosti ni bilo več, ob 

izbrani pijači in jedači se je raz-

vezal jezik celo Petru, ki je zara-

di bližajoče poroke bil sicer naj-

resnejši. Prespali smo pri gostite-

ljih, po bogatem zajtrku pa smo 

si ogledali mesto Gopingen. K 

ogledu sodijo tudi bogato založe-

ne trgovine, ki izvabijo iz žepa 

prenekatero marko, pa tudi vzdi-

he in različne komentarje. Na 

srečo je bilo potrebno kmalu na-

zaj na pravo domače kosilo, ki 

ga sicer doma ne vidimo tako 

pogosto. Očitno je, da so se naši 

ljudje tu uveljavili kot pridni in 

sposobni, otroci pa kljub zahte-

vni šoli še najdejo čas za obisk 

slovenskega pouka. Ni pa bilo 

težko opaziti, da si kljub ureje-

nim razmeram želijo vrniti do-

mov. Več ali manj imajo vsi že 

zgrajene hiše v Sloveniji. Nekate-

ri so planirali vrnitev že v teh le-

tih, vendar j im sedanje razmere 

doma ne vlivajo zaupanja in bo-

do zaradi previdnosti še malo 

počakali. Na žalost jim nismo 

mogli posredovati kaj vzpodbud-

nih novic, z ustavnimi spremem-

bami pa jih nismo želeli po ne-

potrebnem utrujati in vznemirja-

ti. Seznanili smo se tudi z delo-

vanjem njihovega društva, ki so-

di med uspešnejše. Duša društva 

je upravni odbor, ki ga vodita 

tov. Bevc kot predsednik in tov. 

Kozlar kot podpredsednik. Dru-

štvo je povezovalec Slovencev v 

širšem območju Gopingena. Ob 

prazničnih dnevih, zlasti ob 29. 

novembru in 8. marcu pripravijo 

proslave in zabavna srečanja, 

kjer se poveselijo in pogovorijo v 

lepi slovenski besedi. Želijo si 

čimveč stikov z domovino, razve-

seli jih vsak obisk. Tako so tudi 

tokrat pripravili tradicionalno 

srečanje posvečeno vinski trga-

tvi. V ta namen so ženske že več 

dni pridno kuhale in pekle do-

brote, možje pa pripravljali osta-

le pripomočke, nujno potrebne 

za uspešno srečanje, ki so ga or-

ganizirali v manjši dvorani v 

Uhingenu, kjer je sedež društva. 

Fantje so oh 19. uri zapeli nekaj 
slovenskih pesmi še pred skoraj pra-
zno dvorano, toda čez kakšno uro je 
bila že nabito polna. Vzdušje je biio 
takšno, da si ga lahko le želimo. Z 
grenkim aplavzom so pregnali še zad-
njo tremo nastopajočih. Res pa je, da 
so si harmonikaš Jane/ Meh-Janč, ki-
tarista Marjan Kuhale in Peter Zabu-
kovnik-Pero, bobnar Bojan Borovnik, 
pešci Rudi Juvan. Franc Vedenik, 
Ivan Borovnik-Ivč in Bojan Rožič tak 
aplavz tudi zaslužili. Zasluge ima 
prav goto\o tudi ton mojster Gusti 
Petelinšek. Ne vem, kdo je bil bolj ne-
utruden plesalci ali godci, vem le, 
da odmorov do 2. ure zjutraj skoraj ni 
bilo. Zanimivo, da so pesmi drugih 
jugoslovanskih narodov in pesem Ju-
goslavija dvignile na noge prav vse v 
dvorani. Ker je bil ples prijavljen le 
do 2. ure zjutraj, so hišnika prosili /a 
dovoljenje za polurno podaljšanje. 
Od presenečenja (in verjetno tudi ob 
pomisleku na »dobro« nagrado i/ ku-
hinje) mu je vzelo sapo, vendar je pri-
stal. Pelo in plesalo je vse v dvorani, 
nato pa smo se poslavljali do 5. ure 
zjutraj, ko smo se končno odpeljali k 
gostiteljem in zaspali za nekaj ur. 
Kljub željam, da bi se poslovili čim-
prej. 11.1111 to ni uspelo. Beseda je dala 
besedo in ura je bila že skoraj enajst, 
ko smo se le poslovili, nabasani r da-
rili in sendviči ter obljubo, da se kma-
lu zopet vidimo. Podkrajski fantje so 
jih tako navdušili, da so jim morali 
obljubiti gostovanje še v naslednjem 
letu Očitno se jim obeta plodna tur-
neja. Nazaj grede so v kombiju zopet 
peli. In dokler bo tako, se zanje ni ba-
ti vsaj takt) pravi njihov umetniški 
iti organizacijski vodja tenorist 
Franc Vedenik. To jim tudi želimo. In 
seveda, da bi čimprej posneli kaseto, 
s katero bodo izpolnili tudi obljubo 
mariborskim carinikom, ki so nas 
prav tako prijazno sprejeli in hitro 
uredili, kar je bilo potrebno. Po pri-
hodu domov pa smo kljub neizgovor-
jenim besedam vsi mislili isto - lju-
do doma, kdor ga ima. M. B. 

Knjižni kotiček 
Za dežjem vedno pride son-

ce, pravi pregovor. Tako bi lah-

ko začeli tudi naše današnje pi-

sanje v knjižnem kotičku. Za-

kaj? Ker je po daljšem sušnem 

obdobju tudi na knjižne police 

knjižnice kulturnega centra 

Ivana Napotnika jesen prinesla 

nekatere novosti. Razveseljivi 

se jih bodo gotovo tako naj-

mlajši bralci kot tudi obisko-

valci oddelka za odrasle. 

Pri naštevanju novosti na 

slednjem naj omenimo med tu-

jimi deli Monte Carlo Stephena 

Shepparda, Golo sonce Isaca 

Asimova, delo Jare Ribnikar 

Življenje in zgodba, izpod pere-

sa Muharema Serbezorskega je 

izšlo delo Za dežjem pride son-

ce, Phy 11 is Na vlor je dal svoje-

mu delu naslov Ljubljeni blaz-

než, J. B. Ballard pa Imrperij 

sonca. Med domačimi noviteta-

mi bodo bralčevo pozornost 

gotovo pritegnile Markov 

Evangelij Marjana Rožanca, 

delo Franceta Fajdiga Pogrez-

njeni otok. Molčanja Rudija Še-

liga ter delo Marjete Novtk Vi-

la Michel. Za ljubitelje naj 

zgodb pa naj povemo, da bodo 

na knjižnih policah oddelka za 

odrasle našli Najhujše svetovne 

katastrofe. Največje skrivnosti 

naše dobe. Najuspešnejši vohuni 

vseh časov. Največji ljubimci 

sveta. 

In s čim si je 1867 bralcev 

krajšalo proste urice'.' Z bra-

njem Hessovih romanov, deli 

pisatelja Danikerja, Kmeclovi-

mi Slovenskimi postnimi pre-

mišljanji, romanom Nedovrše-

ni čas, zelo zanimiva pa je bila 

tudi knjiga o jogi. V mesecu 

septembru so ti prebrali 4233 

knjig, od tega več kot 3200 le-

poslovnih. 

Knjižničarke pionirske knjiž-

nice so natn povedale, da so 

vse novitete takoj razstavile, in 

da so te takoj tudi pošle. Naj-

mlajši bralci si bodo vsaj nekaj 

časa lahko bogatili besedni za-

klad z branjem kratkih zgod-

bic. Janez Švajncer jim je dal 

naslov Budilka za grlico, Dobra 

volja je najbolja je napisala pri-

ljubljena mladinska pisateljica 

Branka Jurea, Feri Lainšček pa 

je svet najmlajših poimenoval 

Cicibanija. Takšen je tudi na-

slov njegove pesniške zbirke. 

Za C skupino naj omenimo 

prevod Roalda Dahla Čarovni-

ce, kjer bodo ti našli vrsto zani-

mivosti o pravih pravljičnih ča-

rovnicah. Mal i srpan Hermana 

Hessa in Druščina Smiljana 

Rozmana pa knjižničarke pio-

nirske knjižnice ponujajo v 

presojo mladoletnim bralcem. 

Iz zbirke Bojevniki neba se bo-

do ti gotovo razveselili dela Pe-

kel iz zraka. Že pretekli mesec 

so bili zelo iskani in gotovo bo-

do tudi v tem mesecu priročni-

ki Sprehodi v naravo. Oblaki in 

vreme. Gozdne živali. Zvezde 

in Kamnine. 

M L A D I N S K A K N J I G A 
Živ-žav pred »idejami za 

prosti čas« v Mladinski knjigi 

v Titovem Velenju niso nič po-

sebnega, saj je vse več tistih, ki 

želijo izkoristiti prosti čas kar 

najbolje. Iz tega kotička so bile 

prejšnji mesec najbolje iskane 

knjige Za vsakega nekaj o vinu 

ter pet knjižic iz. zbirke Vrt, in 

sicer Vrt v lončkih. Vodni vrt. 

Salatni vrt. Atrijski vrt Zeliščni 

vrt. Kar dobro pa je šel v pro-

dajo tudi Horoskop. 

Sicer pa v Mladinski knjigi 

pravijo, da bodo vsi, ki bodo 

obiskali njihovo prodajalno, 

našli kaj primernega zase ali za 

svoje prijatelje, z nance , . . . Če 

med že do sedaj ponujenimi 

romani in drugimi knjigami 

mislo našli »svoje«, bodo mor-

da tokrat. Na seznam »pripo-

ročamo« so tokrat uvrstili Puš-

čavskega zdravnika Heinza G. 

Konsalika, dobite ga za 9650 

dinarjev, delo Marjana Koši-

čka Moja ženskost, moja sreča 

(9800 dinarjev ), Tujec v ogleda-

lu Victorie Holl vas bo veljal 

9600 dinarjev, za roman Harol-

da Robbinsona zgodbar boste 

morali plačati 12.800 dinarjev. 

Tistim, ki se nekoliko več 

ukvarjajo z računalništvom, pa 

bo prišel prav priročnik ABC 

PC IBM. Ta stane 6000 dinar-

jev. 

tap 
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Četrtek, 29. 10. ob 18. in 20 uri 

Z A K O N M O L K A ameriški, 

akcijski kriminalka. V gl. vi.: 

Chuck Norris. 

Petek, 30. 10 in sobota, 31. 10. 

ob 18. in 20. uri - petek, 30. 10. 

ob 10. uri STRASTI — ameriški, 

erotski. V gl. vi.: Kelly Nichols. 

Nedelja, I. 11. Z A R A D I 

D N E V A MRTV IH PREDSTA-

VI O D P A D E T A ! 

Ponedeljek, 2. 11. in torek, 3. 

11. ob 18. in 20. uri — ponede-

ljek, 2. I I . ob 10. uri PHENO-

M E N A — italijanski, grozljivka. 

V gl. v.: Jennifer Connelly. V Zii-

richu nekdo ubija mlada dekleta. 

13 letna Jannifer pa lahko s svo-

jo nadnaravno močjo predvidi 

mesto in čas naslednjega zločina. 

Glasbo za film je napisal Mike 

Oldfield izvajajo jo pa znane 

svetovne ročk skupine. 

Sreda, 4. 11. ob 10., 18. in 20. 

uri Ž IVETI IN U M R E T I V L. A. 

— ameriški, akcijski — kriminal-

ka. V gl. vlogi: VVilliam Petter-

sen. 

F I L M S K O G L E D A L I Š Č E 

Ponedeljek, 2. I I . ob 20. uri 

Ž IVETI IN U M R E T I V L. A. 

ameriški, kriminalka. Režija: 

Wil l iam Friedkin. Vloge: Willi-

am Petersen, Wil l iam Dafoe. FE-

STIVALI : Berlin '86, FEST '87. 
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Pasji dnevi 
Preselimo se danes na filmsko 

— kulturno področje. Verjame-

mo, da filmska umetnost in film-

ska kultura životari nekje na 

obrobju zavesti prebivalcev naše 

občine in verjetno večine vseh 

ostalih občin v naši deželi. Po 

krivici! Prepričani smo, da je ma-

lokomu jasno, kako film nastane 

— za osemdeset starih jurjev se-

deš v dvorano, uro in pol čepiš 

na neudobnem sedežu in rečeš: 

»joj, totalno zanič film, poln sta-

rih resnic, svetobolja in povpre-

čne igre«. Toda za še tako slabim 

filmom stoji cela industrija. Kup 

tehnike, igralcev, statistov . . . in 

denarja. Snemati film pomeni 

odpreti podjetje. 

Za majhne in revnejše dežele 

je delanje celovečernih filmov 

hudičevo resna in pomembna 

stvar, zato ni čudno, da se hočejo 

rezultati prikazati v največjem 

možnem, pa četudi lokalnem 

blišču. In po pravici! Tak je po 

našem mnenju vseskozi tudi Te-

den domačega filma v Celju. Če 

odmisl imo katastrofalno povpre-

čnost slovenskih filmov (v sve-

tovnem merilu seveda), potem 

moramo s tihim spoštovanjem 

slediti obupnemu naporu celj-

skih navdušencev, ki bolj kot ne 

zastonj vsako leto garajo zato, da 

kruha željnim delavcem prikaže-

jo letno bero slovenskih filmskih 

izdelkov. Ta je sicer po Štihovem 

odhodu ponovno bolj borna, to-

da ne vidimo pravega razloga, 

zakaj bi morali Velenjčani njiho-

vo garanje še naprej mirno in ne-

prizadeto opazovati iz kota! 

In v tem grmu tiči zajec! Pasje 

dneve slovenske filmske produk-

cije lahko po našem mnenju pre-

živimo le tako, da naporom sla-

bo plačanih navdušencev ne sto-

j imo ob strani. Gorenje je to pra-

vočasno spoznalo in letos posta-

lo generalni sponzor TDF. Toda 

kaj je Gorenje? To je podjetje, ki 

se naj bi predvsem in najmanj 

ukvarjalo s filmom in filmsko 

kulturo. Če je vskočilo v filmski 

vlak je to sicer hvalevredno, na-

vrže pa to dejanje tudi vprašanje, 

kaj v naši občini delajo instituci-

je, ki imajo imanentno kulturno 

poslanstvo. Se posebej ob dej 

stvu, da že mnogo let visi v zraku 

vprašanje, zakaj TDF ne zajadra 

tudi v velenjske kulturne loge! 

V dolini vidimo vsaj tri usta-

nove, ki bi pri zadevi morale ob 

prvem namigu organizatorjev 

TDF skočiti v zrak. Še posebej če 

vemo, da je namig prišel že pred 

mnogimi leti. Kje je Kinopodje-

tje Velenje, kje Kulturni center 

»Ivan Napotnik« , kaj so delali 

člani K I N A 16'? Ko vendar ve-

mo, da je slovenski film, pa kakr-

šenkoli žeje . eden od stebrov na-

cionalne identitete in integritete! 

Znano nam je. da Kinopodje-

tje Velenje životari na robu ren-

tabilnosti in eksistence, kar gre 

deloma pripisati splošni krizi ki-

nematografije (ponekod kinema-

tografe že zapirajo), vemo, da je 

Kulturni center v strahoviti ka-

drovski, finančni in ustvarjalni 

krizi (treba je le pogledati njegov 

prireditveni repertoar), vpraša-

mo pa se, kaj počne K I N O 16, ki 

za svoje delovanje prejema znat-

no družbeno subvencijo!? Spra-

šujemo se, ali je to normalno? 

In takoj odgovorimo: to ni 

normalno! Prepričani smo, da je 

potrebno v občini po hitrem po-

stopku izvesti ostro filmsko dife-

renciacijo: slovenski film mora 

priti v ustreznih količinah na ve-

lenjska filmska platna. V teh tež-

kih in hudih časih, ko se diferen-

ciacije opravljajo skoraj na vseh 

področjih in vseh nivojih, se mo-

rajo po našem mnenju tudi na 

filmskem. Ne za vsako ceno, am-

pak z vso voljo in srčnostjo. Gre 

vendar za slovenski film in za 

slovensko kulturo. 

Pred nosom se nam skratka že 

leta dogaja najpomembnejša na-

cionalna filmska manifestacija, 

mi pa se obnašamo kot butalci. 

Nič ne damo na to, da bi bilo po-

trebno samo s prstom migniti, pa 

bi (v bistvu z nepomembnimi 

sredstvi) posegli v sooblikovanje 

narodove kulturne identitete in 

zgodovine. Kaj smo res tako za-

hojeni, da tega ne moremo spo-

znati? Kaj smo res skoraj vse 

kulturne dinarje sposobni poga-

njati v zrak kot milne mehurčke? 

To so resna vprašanja in ne-

kdo bo nekoč moral odgovoriti 

na nj ih! Če se bo pri spovedova-

nju pekel na vročem ognju, bo to 

moral pripisati svoji omejenosti. 

Njegovi sinovi in hčere bodo želi 

sadove materine (očetove) topo-

umnosti! 

Pa bodi dovolj za danes! 

Vane Gošnik 

Film je napeta policijska zgod-

ba o tajnem agentu, ki želi maš-

čevati svojega ubitega partnerja 

in razkrinkati ponarejevalce de-

narja. Pri tem presega dovoljene 

meje zakona in pravil. Vizuelno 

je film na najvišjem nivoju. Sce-

ne pregona so ene od najbolje 

posnetih do sedaj. 

K I N O D O M KULTURE 

Četrtek, 29. 10. ob 20. uri 

STRASTI — ameriški, erotski. 

K I N O Š O Š T A N J 

Sobota, 31. 10. ob 18. uri ZA-

K O N M O L K A - ameriški, ak-

cijski, kriminalka. 

Nedelja, 1. 11. Z A R A D I 

D N E V A M R T V I H PREDSTA-

VI O D P A D E T A ! 

Ponedeljek, 2. 1 1. ob 19.30 uri 

STRASTI — ameriški, erotski. 

Sreda, 4. 11. ob 19.30 uri PHE-

N O M E N A — italijanski, gro-

zljivka. 

K I N O Š M A R T N O O B PAKI 

Petek, 30. 10. ob 20. uri PHE-

N O M E N A — italijanski, gro-

zljivka. 

Torek, 3. 11. ob 20. uri STRA-

STI — ameriški, erotski. 

Ivan Napotnik Koledar kulturnih prireditev — november 
TOREK , 3. november 1987, ob 19.30 

dom kulture Titovo Velenje 

B E L O R U S K I F O L K L O R N I A N S A M B E L 

(Sovjetska zveza) 
koncert 

Narodno-folklorni ansambel KRI.MCI (Vrelci) i: Belorusije je združenje 

amaterskih pevcev, plesalcev in glasbenikov proizvodnega podjetja Dolo-

mit v vitebski pokrajini Belorusije. Ansambel veliko nastopa doma in r 

tujini in je svoje uspehe prejel več priznanj in odlikovanj, med njimi di-

plomo J. Gagarina in častni naslov »narodni umetniški kolektiv«. Prepri-

čani smo. da bodo z izbranim programom navdušili naše občinstvo. 

Na programu bodo plesi in pesmi i: Belorusije. Ukrajine. Rusije ter po-

sebno presenečenje za jugoslovansko občinstvo. 

Vstopnice 2.000 din. Šolska mladina 1.000 din. 

S R E D A 11. november 1987, ob 19.00 

obisk v ljubljanski operni hiši 

Giuseppe Verdi: 

N A B U C C O 

Ta veličastna Verdijeva opera še vedno polni dvorano ljubljanske opere. 

Za obisk imamo zagotovljene sedeže na balkonu in v ložah. Odhod avto-

busa ob 16.30 izpred avtobusne postaje. Vožnja skozi Šoštanj in Šmart-

no ob Paki (po potrebi). Povratek ob 23.20. 

Cena aranžmaja 6.500 din. Prijave sprejemamo do zasedbe avtobusa. 

PETEK, 13. november 1987. ob 19.30 

dom kulture Titovo Velenje 

Nikolaj Ardman: 

S A M O M O R I L E C 
komedija 

»Ne morem si zamislili sveta brc: sovjetske republike. Skorajda z vsem 
se strinjam, kar se i nji dogaja. Le majhen dodatek hi si želel. Rad bi. da 
hi v kožuhu v stepi, v sancli. ob rožljanju kraguljčkov po rani maši. : za-
vihanim bobrovim ovratnikom obdan od ciganov, objet : najljubšim 
psom drvel po svoji nesrečni domovini. . .« 

Če so ta sporočila kritično ustvarjalna, če se ob njih nasmejemo ter 

hkrati zresnimo, če dobimo ob tem v usta in srce kanček pelina, če bo-

mo odhajali iz dvorane z zahtevnim občutkom razmišljanja, če nam 

bo lažje pri srcu, da smo bili za hipec iskreni potem bo lažje tudi 

nam. ki smo to predstavo pripravili. Vaše angažirano gledališče: 

K U D » Z A R J A « TRNOVLJE 

Režija Štefan Žvižej 

Vstopnice 1.500 din. Šolska mladina 800 din. 

TOREK , 17. november 1987, ob 20.30 

obisk v Cankarjevem domu v Ljubljani 

Gilbert B E C A U D 
francoski šanson 

7a najslavnejši šansonjer na svetu ho s svojim ansamblom predstavil vse 

oblike in čare zlate dobe francoskega šansona. Za nekatere bo to nepo-

zaben večer spominov, za druge pa večer odkritij. 

Odhod avtobusa ob 18.00 izpred avtobusne postaje. Po potrebi vožnja 

skozi Šoštanj in Šmartno ob Paki. Povratek okoli 23.00. 

Cena aranžmaja 9.000 din (sedeži so na drugem balkonu). Prijave do 

zasedbe avtobusa. 

ČETRTEK, 19. november 1987, ob 19.30 

dvorana glasbene šole F. Korun Koželjski, Titovo Velenje 

K A R M E N K I R A C , čembalo 
V okviru »Dneva čembala« se bo predstavila znana puljska čembalistka 

Karmen Kirac. ki je študirala čembalo v Zagrebu in Ljubljani. Predsta-

vila se bo z deli renesanse in baroka. 

Vstopnice 2.000 din. Šolska mladina 1.000 din. 

Tega d n ^ b o v Glasbeni šoli znani izdelovalec koncertnih čembalov 

Boris Horvat iz Ljubljane predstavil ta danes manj znani instrument. 

PETEK, 20. november 1987, ob 19.30 

dvorana Glasbene šole F. Korun Koželjski, Titovo Velenje 

koncert 

Maks S T R M Č N I K , čembalo 

Dun j a S R U K , sopran 

Tomaž L O R E N Z , viol ina 

Vstopnice 2.000 din. Šolska mladina 1.000 din. 

Organizator »Dneva čembala« je Glasbena šola F. Korun KOŽELJ-
SKI . 

PETEK, 27. november 1987, ob 19.30 

dom kulture Titovo Velenje 

R U D A R S K A G O D B A T I T O V O V E L E N J E 
letni koncert 

Dirigent: mag. Ivan Marin 

Na koncertu bodo podeljena priznanja za več kot 30-letno sodelova-
nje v orkestru. 

Vstopnice 2.000 din. Šolska mladina 1.000 din. 

I N F O R M A C I J E : 

Vstopnice prodajamo 5 dni pred napovedano prireditvijo od 10. do 

15.00 v pisarni 53/1, dom kulture Titovo Velenje. Tam sprejemamo 

tudi prijave za obiske v Ljubljani. Aranžmaje je potrebno plačati te-

den dni pred odhodom v Ljubljano, sicer ne jamčimo. V primeru pre-

majhnega števila prijavljenih si zadržujemo pravico obisk odpoveda-

ti. 

Telefon: 854-747 

S O B O T A , 28. november 1987 ob 19.00 

obisk v ljubljanski operni hiši 

Giuseppe Verdi 

N A B U C C O 
Predvidoma zadnji obisk te opere 

Odhod avtobusa ob 16.30 izpred avtobusne postaje. Vožnja in povra-

tek skozi Šoštanj in Šmartno ob Paki (po potrebi). 

Cena aranžmaja 6.500 din (sedeži so na balkonu in v ložah). 

Povratek okoli 23.20. Prijave do zasedbe avtobusa. 
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KOLEDAR 
Koledar imen 
ČETRTEK, 29. oktobra - IDA 
PETEK, 30. oktobra - SONJA 
SOBOTA, 31. oktobra KRI-
ŠTOF 

NEDELJA, 1. novembra — 
DAN MRTVIH 
PONEDELJEK, 2. novembra -
DUŠANKA 
TOREK, 3. novembra - JEST 
SREDA, 4. novembra - KAREL 

M ALi OGLAS! 
OKRASNE GRMOVNICE li-
stavcev in iglavcev vseh vrst ima 
v prodaji drevesnica »POTO-
ČNIK« v Slovenj Gradcu. Od-
daja ob sredah in petkih od 13. 
do 18. ure, ob sobotah pa od 9. 
do 12. ure. Informacije po telefo-
nu 062 841-469. 

TOPLOTNO PODPOSTAJO, 
za privatno hišo, ugodno pro-
dam. Tel. 857-526. 
LADO »RIVA« 1300, rdeče bar 
ve, letnik 1986, prodam. Cena po 
dogovoru. Telefon 062 841-657. 
»RENAULT 4«, LETNIK 1986, 
prodam. Telefon: 062 841-657 
MOTORNO KOLO »MZ« , le-
tnik 1980, ugodno prodam. Tele-
fon: 891-102. 

CITROEN »GS CLUB«, neregi-
striran, v voznem stanju, pro-
dam. Kozmelj, Partizanska 12, 
Šoštanj. 

V TITOVEM VELENJU ali Žal 
cu išče stanovanje ali sobo s ko-
palnico slovensko dekle. Cenje-
ne ponudbe pošljite pod šifro: 
»PRED Z IMO« , na naslov: Naš 
čas, Foitova 10, Titovo Velenje. 
ZASTAVO 750, letnik 1980, ob-
novljeno, registrirano do avgusta 
1988, prodam. Telefon: 884-157 

R4, letnik 78, registriran do apri-
la 1988, prodam. Je generalno 
obnovljen. Skela Janez, Jenkova 
35. Telefon: 858-697 
IŠČEM VARSTVO, na domu, za 
dvojčke. Plačilo po dogovoru. 
Telefon: 856-670. 
MOTOR APN 6, moško kolo 
Maraton, 6 gum 135 x 12, 
22.5 m2 itisona, prodam. Oštir, 
Paka 69. 
SMUČARJ I ? P O Z O R ! Zimska 
sezona je pred vrati. Poskrbite 
pravočasno za vzdrževanje svo-
jih smuči, (brušenje robnikov, 
obnovo drsne plošče, impregna-
cija itd.) in montažo novih. Te 
usluge vam nudi SKI ELAN 
SERVIS na Tavčarjevi 17, v 
Titovem Velenju, ki prične z de-
lom 2. 1 1. 1987. Se priporočamo! 
TAPISON, temno zelene barve 
- 17 m2 in lepilo DONIL XL -
20 kg, prodam 30 % ceneje. Tele-
fon: 856-318 

ROLETE — plastične, v vseh 
barvah, izdelujemo in vgrajuje-
mo. Telefon: 24-296 
ITALIJANSKI otroški voziček, 
kombiniran, prodam. Cena 10 
SM. Telefon: 857-453 (zvečer). 
O M A R O , za dnevno sobo, pro-
dam. Cena: 20 SM. Ogled zve-
čer. Vrzelak, Stantetova 19. 
OBNAVLJAM kopalne kadi. Te-
lefon: 857-461. Garancija 2 leti. 
ZASTAVO 101, letnik 85, ugod-
no prodam. Telefon: 857-371 
AVTOMATIK; 3MS; DOBRO 
OHRANJEN ; PRODAM ZA 45 
SM. Tel: 831-665 
HLADILNIK GORENJE H 728, 
vol. 2801, ugodno prodam. In-
formacije: od 7—13 ure telefon 
856-711, od 20-22 ure telefon 
858-788. 

NUJNO prodam GOLF JL, 
rdeč, letnik 1980/94000 km. Ce-
na 325 SM. Telefon: 857-239 
RABLJENO SPALNICO pro 
dam. Tel. 063 884-093, od 16. ure 
dalje. 

OBČINSKA SKUPNOST ZA ZAPOSLOVANJE VELENJE 

Objava potreb po delavcih v občinah Velenje in Mozirje 

U včK&<=, 
DO za komunalno in stanovanjsko oskrbo 
Vekos n. sub. o. Titovo Velenje. Koroška 37 b 

DO »VEKOS« n. sub. o. 
Delovna skupnost 
skupnih služb 
Komisija za delovna raz-

merja DSSS DO »VEKOS« 
objavlja prosta dela in na-
loge 

— prodaja in 
obračun komuna ln ih 
stor i tev 
Delovno razmerje sklepa-

mo za določen čas — na-

domeščanje delavke med 

porodniškim dopustom. 

Kandidat mora izpolnjevati 

naslednje pogoje: 

1. da ima V. stopnjo stro-

kovne izobrazbe eko-

nomske smeri. 

2. da ima nad eno leto de-

lovnih izkušenj v stroki 

Pisne prijave z dokazili o 
izpolnjevanju pogojev naj 
kandidat pošlje v roku 8 
dni od dneva objave na 
naslov: 

DO »VEKOS«, Kadrovska 
služba, Koroška 37/b, 
Titovo Velenje. 

DELOVNA ORGANIZACIJA POKLIC IZ ŠIFRANTA PROSTA DELA IN NALOGE Dl NČ 
DČ 

ROK 
P OD ŠT. 

DEL. 

OBČINA VELENJE 
DO INŽENIRING dipl. ing. strojništva — vodja sektorja trženja in izvedbe 5 nč 16 510.000 1 
DO INŽENIRING dipl. ing. strojništva — predstavnik I. X nč 15 408.800 1 
LJUBLJANSKA BANKA ekonomski tehnik — referent za odplačila stanovanjskih 

posojil II 1 dč 8 245.000 1 
LJUBLJANSKA BANKA ekonomski tehnik — referent za odplačila stanovanjskih 

posojil II 1 nč 8 245.000 1 
GORENJE NOTRANJA OPREMA 
TOZD POHIŠTVO lesar širokega profila — mizar 2 nč 8 220.000' 1 
GORENJE NOTRANJA OPREMA 
TOZD POHIŠTVO lesar širokega profila — strojni mizar I. 1 nč 8 195.000 1 
ELEKTROTEHNA DO SET -
PRODAJALNA VELENJE prodajalec — prodaja blaga 6 m nč 8 280.000 1 

OBČINA MOZIRJE -

OŠ BLAŽA ARNIČA LUČE dipl. pedagog-psiholog — strokovni delavec X nč 15 280.000 1 

LEGENDA: Dl = delovne izkušnje, NČ = nedoločen čas, DČ = določen čas, ROK P = rok prijave, OD = osebni dohod.ek, ŠT. DEL. = število 
delavcev 

t Rudarsko elektroenergetski 
cz.Franc Leskošek-Luka 

Titovo Velenje 

i kombinat 

RUDARSKO ELEKTROENERGETSKI KOMBINAT n. sol. o. 
Velenje 
Delavski svet sestavljene organizacije razpisuje prosta dela in 
naloge 

VODJA SLUŽBE ZUNANJE TRGOVINE 
(ni ree lekc i ja ) 
Pogoji: 
— visoka ali višja izobrazba komercialne oziroma ekonomske 

smeri, 
— 5 let delovnih izkušenj od tega dve leti pri ekonomskih po-

slih s tujino, 
— strokovni izpit za opravljanje zunanje trgovinskih poslov, 
— znanje angleškega in nemškega jezika, 
— moralnopolitična primernost. 
Mandat vodje službe zunanje trgovine traja štiri leta. 
Kandidati naj pošljejo prijavo z opisom dosedanjega dela in do-
kazili o izpolnjevanju pogojev v zaprti ovojnici z oznako »za raz-
pisno komisijo« v 15 dneh po objavi razpisa na naslov: 
REK Franc Leskošek Luka, Titovo Velenje, DSSS SOZD, ka-
drovska služba, Rudarska 6, Titovo Velenje. 
Prijavljene kandidate bomo o izbiri obvestili v 30 dneh po kon-
čanem razpisu. 

_nJ 

MONTAŽNA GRADNJA 
»SMREKA« Gornj i g rad 
p. o. 

Komisija za delovna razmerja na podlagi 8. člena pravilnika o 
delovnih razmerjih objavlja prosta dela in naloge 

PRODAJA DODATNEGA PROGRAMA 

Pogoji: 
— zahteva se VI. stopnja znanj ekonomske ali tehnične smeri 
— delovne izkušnje 3 leta 

Kandidati naj pisne vloge z dokazili o izpolnjevanju pogojev 
pošljejo na naslov: MONTAŽNA GRADNJA »SMREKA« Gornji 
grad. 

Rok za sprejemanje ponudb je 8 dni po opravljeni objavi. 

Kandidate bomo o izbiri obvestili v 30 dneh po končanem zbira-
nju prijav. 

Tiho me je. 
star komaj 48 tet. 
zapustil moj 
dragi mož. 

ZAHVALA 

ob boleči izgubi dragega moža 

Mihaela Skornška 
1939-1987. 

Iskreno se zahvaljujem vsem sorodnikom, prijateljem, športnikom, sodelavcem in znancem za 
darovano cvetje, izrečeno sožalje in vsem, ki ste ga pospremili na njegovo zadnjo pot. 

Posebej se zahvaljujem dr. Menihu, dr. Polesu, vsem sosedom, Termoelektrarni Šoštanj, godbi 
Zarja Šoštanj, Gasilskemu društvu Pesje in ostalim gasilskim društvom za spremstvo, Društvu 
upokojencev Pesje, Društvu invalidov Titovo Velenje, Kino podjetju Velenje in vsem govorni-

kom za lepe poslovilne besede. Zahvala tudi za žalne brzojavke in pisma. 

Žalujoča žena Pepca z Juretom in hčerka Marinka ter ostalo sorodstvo. 

Gibanje prebivalstva 

Matično območje Velenje 

Poroke: 

Ciril Podhraški, roj. 1960, av-
tomehanik iz Titovega Velenja in 
Magda Kovač, roj. 1967, kuhari-
ca iz Titovega Velenja; Ivan Pe-
treski, roj. 1945, zidar iz Šoštanja 
in Liljana Petreska, roj. 1959, de-
lavka iz Šoštanja; Franc Pečnik, 
roj. 1951, rudar iz Titovega Vele-
nja in Ana Sobočan, roj. 1957, 
konfekcionarka iz Titovega Vele-
nja; Jože Kolenc, roj. 1965, stroj-
ni tehnik iz Kavč in Romanca 
Kumar, roj. 1967, prodajalka iz 
Florjana; Danijel Kolšek, roj. 
1963, inženir gradbeništva iz La-
ške vasi pri Storah in Ines Ko-
željnik, roj. 1964, študentka iz 
Lepe njive; Drago Vodovnik, 
roj. 1964, rudar iz Gaberk in Ma-
rija Bizjak, roj. 1967, vrtnarka iz 
Lokovice; Danilo Koren, roj. 
1956, kopač iz Šmartnega ob Pa-
ki in Stanislava Ravnjak, roj. 
1959, ekonomski tehnik iz Šmart-
nega ob Paki. 

ELKROJ -
pro izvodnja modne 
Kon fekc i je Moz i r je 
n. sol. o. 
Komisija za delovna razmerja 
TOZD Konfekcija Šoštanj 
n. sol. o. 

Objavlja prosta dela in 
naloge 

Konfekc ionar (več je 
števi lo delavcev) 
POGOJI: 
— KV konfekcionar ali NK 

delavec 
— poskusno delo dva mese-

ca 
— OD 204.000 din 

Vsi zainteresirani kandidati 
naj vložijo pismene prijave na 
naslov: 
Elkroj Mozirje — TOZD Kon-
fekcija Šoštanj, v roku 8 dni 
od objave. 

O izbiri bodo kandidati obveš-
čeni v roku 30 dni po opravlje-
ni izbiri. 

OBVESTILO 

Občane obveščamo, da bo v soboto, 31. 10. 1987 in v ne-
deljo, 1.11. 1987 veljal poseben prometni režim na po-
kopališču Podkraj. Promet se bo odvijal enosmerno. 
Dovoz bo možen iz smeri Pesje in Podkraj, povratek pa 
samo preko Podgorja. Priporočamo parkiranje na indu-
strijski cesti proti transformatorski postaji. 

Vekos, tozd Komunalna oskrba 

Smrti: 

Štefan Moškoterec, upokoje-
nec, Celje, Mariborska 66, roj. 
1933; Helena Brajdič, upokojen-
ka, Rečica ob Paki 5, roj. 1908; 
Marija Ljudmila Kočevar, upo-
kojenka, Titovo Velenje, Prisoj-
na 10, roj. 1926; Florjana Modri-
jančič, delavka v kadrovski služ-
bi, Polže 23, roj. 1936; Veronika 
Robnik, upokojenka, Podkraj pri 
Velenju 17, roj. 1913; Mihael 
Skornšek, upokojenec, Titovo 
Velenje, Ul. Pohorskega bataljo-
na 16, roj. 1939; Rudolf Založ-
nik, upokojenec, Celje, Jurčičeva 
6, roj. 1910; Angela Pudgar, go-
spodinja, Bele vode 67, roj. 1928. 

Dežurstva 
Dežurni zobozdravnik v Zdrav-
stvenem domu Velenje: 

31. oktobra in 1. novembra — 
dr. Zora Pavlovič, Petra Stanteta 
13, Titovo Velenje. 

Od 8. do 12. ure v zobni ambu-
lanti zdravstvenega doma Vele-
nje, sicer v pripravljenosti na do-
mu. 
Dežurni veterinar na Veterinarski 
postaji Šoštanj: 

od 30. oktobra do 6. novembra 
— Ivo Zagožen, dipl. vet., Jeriho-
va 32, Titovo Velenje, telefon 
858-704. 

terme topolšica 
TERME TOPOLŠICA 

M A R T I N O V 
P L E S 
S ŠTIRIMI KOVAČI 
7. novembra ob 20. uri v hotelu Vesna. 

Krstili bomo vino ob Martinovi gosi. 

Dobrodošli! 

Informacije: Terme Topolšica, telefon 891-120. 

Do 30. oktobra lahko uživate ob zvokih s taro-
gradske g lasbe skup ine Tur inc i v hotelu Ve-
sna. 

V soboto, 31. oktobra, vas vabimo na p les z an-
samb lom Vesna. 



15 let KUD Stane Sever Škale 

Nastopili so na novem odru 
Kulturno društvo Stane Sever iz Škal praznuje letos petnajstletni-

co delovanja. Ta čas so se člani društva srečevali s številnimi težava-

mi, ki pa so j ih složni, uspešno premagovati. Letošnji jubilej je zato 

zelo slovesen, še posebej, ker so končno dobili dvorano in oder. To je 

bila njihova dolgoletna želja, sa) so vsa leta »zmrzovali« v garaži bi-

všega gasilskega doma. 

Prve začetke povojnega kulturnega udejstvovanja je v Skalah po-
stavila mladina, ki je ustanovila recitatorsko skupino, iz nje pa so leta 
1972 oblikovali sedanje kulturno društvo Stane Sever. Danes deluje v 
društvu šest sekcij - dramska, literarno-recitatorska sekcija, mešani 
pevski zbor, lovski pevski zbor, likovna sekcija in harmonikarski 
zbor. 

To soboto, ko so v Skalah praznovali petnajstletnico kulturnega 

društva, so štiri sekcije predstavile svojo dejavnost. Najprej se je 

predstavila dramska sekcija z recitalom stare slovenske in ponarodele 

pesmi, ki so že skoraj zatonile v pozabo. »Desetnica in sirota Jerica« 

se je imenoval recital, ki ga je zrežirala Ljerka Belak, priznana gleda-

liška igralka iz Celja, ki tudi sicer pomaga škalskim kulturnikom pri 

njihovem ustvarjanju in z njeno pomočjo se je kvaliteta njihovega de-

la močno dvignila. 

Polni dvorani obiskovalcev so se predstavili tudi pevci lovskega 

zbora, ki je bil ustanovljen leta 1985, vodi pa ga Zmago Frankovič. S 

»frajtonericami« so prav tako navdušili mladi fantje, ki se udeležuje-

jo različnih prireditev po vsej Sloveniji. Z njimi nastopa priznani glas-

beni mojster Maks Kumer. 

Proslavo so sklenili še z nastopom mešanega pevskega zbora, to 

je najmnožičnejša sekcija škalskega kulturnega društva. Zbor vse od 

ustanovitve, že osem let, vodi Pavla Lipnik. odslej pa ga bo Alenka 

Janjič Mlinškova. Pavli Lipnik so se pevci in pevke zahvalili za njeno 

ustvarjalno delo, slovo je bilo zelo ganljivo, mnogim so se utrnile sol-

ze. 

Predsednik Zveze kulturnih organizacij občine Velenje Ivan Ma-

rin je nato podelil še zlate, srebrne in bronaste Gallusove značke pev-

cem za njihovo dolgoletno delovanje v pevskih zborih. Zlati znački 

sta prejela Edo Lipnik in Pavla Lipnik, srebrno Vida Lipnik. podelil 

pa je še 25 bronastih značk. 

L. Ojsteršek 

Neprestano ugotavljamo, da je naš odnos do okolja brezbri-

žen, neodgovoren, malomaren. Ne bomo modrovali na pamet, 

ampak bomo s prstom pokazali na konkreten primer. Na spo-

minskem obeležju Onemele puške v središču Titovega Velenja so 

na ploščah napisi vseh žrtev za svobodo občine Velenje, pa že 

precej teh imen izpisanih s kovinskimi črkami, manjka. Sama se-

veda niso zginile s plošč. Pred dnevi smo na tleh opazili tudi raz-

bito marmornato ploščo, zraven pa je bila še ena povsem razma-

jana. Zaka j je odletela plošča? Upamo le, da je ni kdo namerno 

uničil. Vsekakor pa mora biti skrb vseh, da bo to spominsko oko-

lje ponos vseh nas in opomin mlademu rodu na težko priborjeno 

svobodo. 

Trčil v avtobus 
20. oktobra malo pred 21. uro 

je peljal voznik osebnega avto-

mobila zastava 750 CE 622 - 80 

Vlado Lesjak, 1960, po Kidričevi 

cesti iz smeri Koroške proti Šale-

ški cesti v Titovem Velenju. Vozil 

je z neprimerno hitrostjo in v 

ovinku z nepravilnim nagibom v 

bližini osnovne šole Štirinajste 

divizije je zadel z desnim kole-

som v rob pločnika, od tu pa ga 

je odbi lo v levo, preko sredine 

cestišča. Takrat je naproti pripe-

Vlom v 
Elektrotehno 

V noči na 20. oktober so ne-

znani storilci vlomili v Elektro-

tehno. Odnesli so več telefonskih 

aparatov, radiokasetofonov, vr-

talnih strojev, vbodnih žag in 

drug material v skupni vrednosti 

okoli 5 milijonov dinarjev. Za 

storilci miličniki poizvedujejo. 

ljal voznik avtobusa CE 109-183 

Vaso Popovič, 1954, ki je skušal 

trčenje preprečiti, tako da je za-

peljal na pločnik. Kl jub vsemu je 

prišlo do čelnega trčenja, ki je bi-

lo tako silovito, da je prednji del 

osebnega avtomobila povsem 

uničen, voznik Lesjak pa je po-

škodbam na kraju nesreče podle-

gel. 

(foto vos) 

Velenje-Akademac 24:24 (13:12) 

Ne gre in ne gre 
V drugi zvezni ligi-sever so konec 

prejšnjega tedna odigrali peto prven-
stveno kolo, v slovenski moški ligi pa 
sedmo. Igralke Velenje in igralci Šo-
štanja so morali hiti gostitelji v špor-
tni dvorani v Slovenj Gradcu, ker je 
Rdeča dvorana zasedana. 

Velenjčanke so si proti igralkam 
Akademca priigrale le točko in to je 
gotov o manj kot so pričakovale. Pa še 
to so si priborile v zadnjih trenutkih 
srečanja. Resda so med tekmo kar 
šestkrat povedle s tremi zadetki, toda 
gostujoče igralke so z zelo dohro igro 
to razliko vselej nadoknadile. Pribli-
žno tri minute pred koncem srečanja 
pa so celo prv ič (na vsej tekmi drugič) 
povedle (24:23) in nasmihala se jim je 
zmaga, saj so domača dekleta zelo 
težko dosegala zadetke. Kar tri minu-
te so potrebovale, da so si vendarle 
zagotovile točko. Šestnajst sekund 
pred koncem je namreč Budjinskijeva 
izenačila. 

Očitno je, da bodo morale igralke 
Velenja še marsikaj izboljšati v svoji 
igri. če želijo izpolniti tisto, kar so 
oziroma je trener Miro Požun napo-

vedal na začetku prvenstva — uvrsti-
tev v gornjo polovico lestvice. Za zdaj 
je njihova bera zelo skromna. V petih 
kolih samo ena zmaga in neodkločen 
izid in osmo mesto. Vsekakor ekipa 
več velja kot kaže trenutno mesto na 
lestv ici. Za razloge za dosedanje neu-
spehe gotovo lahko krivimo tudi nji-
hovo nezbranost in brzopletost na 
tekmah. To se je pokazalo že v tret-
jem kolu doma proti Borovu, ko so 
zastreljale kar šest sedemmetrov k. 
delno to velja tudi za sobotno sreča-
nje Vse preveč je bilo prestopov 
(Kraljeva), slabosti v obrambni igri, 
kjer igralke nikakor niso mogle pre-
prečiti dobre in učinkovite igre odli-
čni gostujoči krožni napadalki Ma-
lenčičevi. tudi nekdanja velenjska 
igralka B. Jurič je zlahka dosegla za-
detke na desnem krilu (šest) in če k 
temu dodamo še dobro hranjene go-
stujočih vratark, potem je njihova to-
čka povsem zaslužena. 

Velenje: Petek. Zidar 5, Golič 2 
Plaskan 5, Flle, Olič, Kralj 4. Cefarin 
5. Budjinski 3, Lakič, Kmetic. 

(vos) 

ERA Šmartno:Nafta 1:1 (1:0) 
Nogometaši ERE Šmartnega so v 

nedeljo na domačem igrišču v sreča-
nju s starim tekmecem osvojili le toč-
ko, čeprav so imeli vse srečanje pobu-
do. Premoč so kronali le v prvem pol-

času z zadetkom Salihovica v 21. mi-
nuti. gostje pa so v 65. minuti izkori-
stili nasprotni napad in izenačili. 
Pred 300 gledalci se rezultat do konca 
srečanja ni več spremenil. 

RudanElkroj 0:0 

Razočarali gledalce 
Čeprav nogometna tekma traja 90 

minut, bomo začeli tole kratko poro-
čilo s 70. minuto. Gostujoči igralci so 
bili v hitrem napadu, za nekatere je 
celo dišalo po zadetku, vendar je gla-
vni sodnik Zohar iz Maribora — gle-
de na težke razmere za igro na razmo-
čenem in blatnem igrišču je dobro 
opravil svoje delo (tako je menil tudi 
delegat srečanja) — zaustavil napad 
gostov zaradi dviga zastavice stran-
skega sodnika, ker je bil gostujoči 
igralec v nedovoljenem položaju. 2e 
pred tem so bili gostje, ki so te zanke 
nastavljali tudi sami, nekajkrat v takš-
nem položaju in skoraj vsakokrat pri-
govarjali sodnikovi odločitvi. Je že ta-
ko. Ko pa sanj nastaviš nasprotniku 
past in ti to ne uspe, pa sodniku zatr-
juješ nasprotno. Seveda tudi druga 
stran ni boljša. S takšno presojo v 70. 
minuti se ni strinjal eden izmed gle-
dalcev in na igrišče je zalučal stekle-
nico. Priletela je iz tistega mesta, kjer 
so bili gostujoči gledalci in očitno je 
bila namenjena stranskemu sodniku. 
Sreča, da ga ni zadela, saj bi bile po-
sledice za sodnika, pa tudi klub goto-

vo zelo hude; pa verjetno tudi za ne-
odgovornega gledalca. Nekateri iz-
med domačih gledalcev in članov 
uprave so videli, da je to storil Elkro-
jev igralec Marinček, ki je bil v nede-
ljo med gledalci. Eden izmed doma-
čih gledalcev pa ga je menda kar sam 
kaznoval s pestjo, kar je (če je to res, 
kot je zatrjeval Elkrojev igralec) prav 
tako obsojanja vredno. 

Skratka, dogodek, ki ne sme v po-
zabo in ki zahteva, da ustrezni tako 
ali drugače ukrepajo in storijo vse, da 
se v bodoče podobno ne bi dogajalo. 
Igra obeh ekip je bila zelo dinamična, 
oboji so si zelo želeli zadetka, in obeh 
točk, vendar so bili na razmočenem 
igrišču zelo netočni. Akcije oziroma 
napadi gostujočih igralcev so bile hi-
trejše in na oko nevarnejše, toda brez 
pravega zaključka. Na nasprotni stra-
ni pa so Rudarjevi igralci poslali pro-
ti gostutujočemu vratarju Hrastu več 
točnih žog in nekajkrat je moral po-
kazati vse svoje znanje. Posebej se je 
izkazal v 81. minuti, ko je rešil zanes-
ljivi zadetek po akciji iz kota. 

(VOS) 

Namizni tenis 
V tekmovanju I. B republiške na-

miznoteniške lige sta se v Celju po-
merila domači Ingrad in velenjski 
Tempo. Domačini so igrali zelo do-
bro in Velenjčane premagali s 7:2. 
Rezultati: Leber:Zadravec 2:1, Ma-
ras:Hribernik 2:0, Štrlič:Tešanovič 
0:2, Maras:Zadravec 2:0, Leber:Teša-
novič 2:0, Štrlič:Hribernik 2:0. Ma-

ras:Nakov 2:0, Leber:Hribernik 2:0 
in Štrlič.Zadravec 1:2. 

Vse veterane, ljubitelje namiznega 
tenisa, namiznoteniški klub Tempo v 
petek, 30. oktobra, ob 19. uri vabi na 
sestanek v telovadnico osnov ne šole v 
Pesju, kjer se bodo med drugim pogo-
vorili o ustanovitvi veteranske sekci-
je. 

Invalidski šport 
V oktobru je bila vrsta tekmovanj 

in srečanj invalidov iz naše občine z 
drugimi športniki. Tako so bili naši 
invalidi v gosteh pri vojakih na ob-
mejni postojanki Strelčev vrh v Pod-
olševli. Odigrali so prijateljsko sreča-
nje z vojjiki in zmagali s 4:1. Za ve-
lenjsko društvo invalidov so igrali Če-
ličkovič, Osojnik, Džordževič, Žagar 
in Centrih. 

Šahisti so preteklo nedeljo nastopi-
li na republiškem ekipnem prvenstvu 
v Slovenskih Konjicah. Med desetimi 
ekipami so osvojili 5. mesto. Keglja-
ška sekcija je bila prireditelj republi-
škega prvenstva v borbenih igrah. 
Med enajstimi ekipami se gostitelji 
niso najbolje odrezali, saj so dosegli 
le osmo mesto, izkazali pa so se kot 
odlični organizatorji. 

Zadnje dni so velenjski invalidi go-
stili invalide-športnike iz Paračina. 
Pomerili so se v namiznem tenisu in 
streljanju z zračno puško, ženske pa v 
pikadu. Gostje so bili zelo zadovoljni 
z lepim sprejemom in gostoljubjem, 
za kar velja zahvala tudi posameznim 
invalidom in invalidkam. Domačini 
so bili boljši v namiznem tenisu in 
streljanju, v pikadu pa gostje iz Para-
čina. 

Sicer pa v velenjski občini invalidi 
zaključujejo z občinskimi tekmovanji. 
Tako bodo danes, v četrtek, 29. okto-
bra, od 10. do 12. in od 16. do 18. ure 
tekmovali še strelci na strelišču SD 
Mrož. Seveda pričakujejo čimvečjo 
udeležbo. 

—trih 

Polzela:Elektra 83:82 (30:32) 
V 3. kolu so košarkarji Elektre go-

stovali na vročem terenu v Polzeli. 
Srečanje je bilo zelo izenačeno, saj je 
bil rezultat ves čas srečanja tesen in 
ne ena ne druga ekipa ni vodila več 
kot 5 točk. Prvi polčas so košarkarji 
Elektre zaključili v svojo korist, na 
koncu tekme pa jim je bila storjena 
velika krivica. Tri sekunde pred kon-
cem srečanja so imeli igralci Elektre 
žogo s strani. Zadnji napad so hitro 
zaključili in še v regularnem delu igre 
zadeli koš. kar bi pomenilo zmago 

Elektri. Ker ni bilo na voljo vidnega 
semaforja za merjenje časa in gonga 
za označitev konca tekme, so si časo-
merilci prav izmislili, daje bilo konec 
tekme že pred metom koša. Ekipa 
Elektre je vložila pritožbo in upa, da 
jo bo tekmovalna komisija za njih 
ugodno rešila. Kljub porazu je treba v 
gostujoči ekipi pohvaliti prav vse 
igralce. Igrali so Sevšek 12, Mocko-
všek 6, Leskovšek 22, Pošic 5, Kugo-
nič 13, Bogataj, Breznik s. 8, Breznik 

P., Brešar, Tomic 16. , , , 
L. M. 

Š O Š T A N J — S E V N I C A 25:22 
(12:9) 

Ob koncu 
povsem popustili 

Pričakovali smo, da si bodo 

igralci Šoštanja proti slabi ekipi 

iz Sevnice zboljšali gol razliko. 

Nekaj časa je vse tako tudi kaza-

lo. Z dobro igro na začetku dru-

gega polčasa so začeli večati ra-

zliko in približno sedem minut 

pred koncem tekme vodili že s 

24:16. Tedaj pa so nerazumljivo 

povsem popustili. Gostje so po-

klon brezbrižne igre domače eki-

pe v teh zadnjih trenutkih sreča-

nja z veseljem sprejeli in jih na-

gradili s šestimi zadetki, Šoštanj-

čani pa so v tem obdobju dali le 

enega. Še sreča, da za igro mačke 

z mišjo ni bilo na voljo več kot 

sedem minut. 

S to zmago in zmago v Litiji 

med tednom proti letos zelo sla-

bemu Usnjarju so igralci Šošta-

nja po nepopolnem sedmem ko-

lu z 10 točkami na drugem me-

stu, za Trbovljčani, ki imajo toč-

ko več. V naslednjem kolu bodo 

gostovali v Bakovcih. 

Šoštanj: Gradišnik, Krejan 7, 

Ramšak 2, Plaskan 4, Požun 5, 

Lesjak 1. Alič 2, Štrigl 2, Vrečar, 

Blagotinšek, Frankovič 2, Vajdl. 

(vos) 

(Ne)skrb 
za gledalce 

Ker je r Rdeči dvorani gorenjski 

sejem, so morale igralke Velenja že 

dve tekmi odigrali zunaj domaČega 

kraju. Prvič so bile gostiteljice v Ce-

lju. i soholo pa v športni dvorani v 

Slovenj Gradcu. Uprava kluba vsa-

kokrat organizira tudi avtobusni 

prevoz za gledalce Pa bi bilo prav. 

da bi tako storila tudi uprava mo-

škega rokometnega kluba Šoštanj, 

kajti tudi njihovi igralci so bili v so-

, Itnem kolu gostitelji t' Slovenj 

G, •dcu. Tekmi sta bili ena za dru-

go. pa. žal. mnogi gledalci za mo-

ško srečanje niso vedeli in tudi mi v 

uredništvu smo zvedeli zanj šele 

zadnji hip. Tako srno v prejšnji šte-

vilki po želji uprave ženskega kluba 

povabili gledalce na tekmo v Slo-

venj Gradec z avtobusom, ki je od-

peljal ob IS. uri izpred Rdeče dvo-

rane. Moško tekmo pa so začeli oh 

I 7.3(1. Prav hi bilo. da bi tudi upra-

va Šoštanja pokazala enako pozor-

nost do gledalcev in v primerih, kot 

je bil r soboto, organizirali skupen 

prevoz, r soboto hi bil tako lahko 

avtobus za gledalce odpeljal uro 

prej. pa še stroški za dva kluba bi 

bili manjši. 

' ms 

IZ SODNIH KLOPI • IZ SODNIH 

Nedovoljena trgovina s kavo 
Zaradi nedovoljene trgovine s 

kavo je Temeljno sodišče Celje, 

enota v Titovem Velenju izreklo 

kazni Vladimirju Vujnoviču 

(1935) iz Šercerjeve 17 v Titovem 

Velenju, rentgenskemu tehniku, 

Gerhardu Toplerju (1944), gostil-

ničarju iz Poljane 10, Janezu Ju-

roviču (1953), obrtniku iz Stare 

sledi 30 pošta Prevalje, Janezu 

Kočivniku (1965) mizarju iz Mu-

te 110/b in Jožetu Moriju (1964). 

mizarju iz Mlake 3 v Slovenj 

Gradcu. Jožetu Merkaču, stalno 

živečem v Avstriji z začasnim bi-

vališčem v Tolstem vrhu 89, pa je 

sodišče zavrnilo obtožbo, da je 

kupoval kavo, zato da bi jo pro-

dal Vujnoviču. 

Ker je Vujnovič kupoval kavo 

v večji količini, organiziral mre-

žo prekupčevalcev (Topler in Ju-

rovič sta mu leta 1984 nabavila 

1098 kg kave, ki jo je tega leta tu-

di potem prodajal; poleti istega 

leta pa mu je Topler sam pripe-

ljal iz Avstrije še 100 kg kave in 

Merkač še nadaljnjih 200 kg, ki 

pa jih ni uspel prodati), mu je so-

dišče izreklo pogojno obsodbo 1 

leto in 6 mesecev zapora, Topler-

ju in Juroviču, ki sta od februar-

ja 1984 so septembra istega leta 

kupovala kavo ter jo potem pro-

dala Vujnoviču je sodišče prav 

tako izreklo pogojno kazen leto 

in 6 mesecev zapora; Janeza Ko-

čivnika, ki je blago prenašal pre-

ko carine in se izognil nadzoru 

in tako prenesel preko meje v so-

storilstvu z drugimi 780 kg kave 

je sodišče izreklo pogojno kazen 

6 mesecev zapora, skupaj z Mo-

rijem pa sta prenesla čez mejo 

465 kg kave in se izogibala ukre-

pom carinskega nadzorstva, za 

te dejanje je sodišče Morija ob-

sodilo na .pogo jno obsodbo tri 

mesece zapora in 50 tisoč dinar-

jev denarne kazni. 

Izrečene pogojne obsodbe ne 

bodo izvršene, če — Vujnovič v 

preizkusni dobi štirih let, Topler 

in Jurovič v preizkusni dobi treh 

let. Kočivnik v preizkusni dobi 

dveh let in Mori v enem letu — 

ne bodo storili kaznivega deja-

nja. 

Po 359. členu carinskega zako-

na je Kočivniku izrečena tudi de-

narna kazen 50 tisoč dinarjev , po 

36. in 39. členu KZ SFRJ pa so 

bile izrečene še stranske denarne 

kazni — Vujnoviču 500 tisoč di-

narjev. Juroviču 300.000 dinarjev 

in Toplerju 500 tisoč dinarjev. 

Denarne kazni je treba porav-

nati v treh mesecih po pravno-

močnosti sodbe, v. nasprotnem 

primeru bodo denarne kazni iz-

vršene tako, da bodo spremenje-

ne v zapor, računajoč vsakih za-

četnih 500 din za en dan zapora. 

Zaradi preživnine v zapor 
Tale zapis iz sodnih klopi bi 

lahko bil primer, kaj nastane, ko 

kdo ne plačuje preživnine za svo-

jega otroka. Višje sodišče v Celju 

je namreč zavrnilo pritožbo Mi-

rana Kralja iz Poljčan 13, (roje-

nega leta 1955), ki se je pritožil 

na sodbo sodišča v Titovem Ve-

lenju. To mu je preklicalo pogoj-

no sodbo, izrečeno 1986. leta, 

ker ni izpolnil obveznosti, ki so 

mu bile takrat naložene. Ob do-

ločeni kazni — 6 mesecev zapora 

pogojno odloženi za dobo dveh 

let, mu je sodišče namreč naloži-

lo, da mora v šestih mesecih po-

ravnati zaostalo preživnino. Tega 

ni storil, saj je zamudil , plačal je 

šele marca letos, od takrat naprej 

pa spet ni plačeval. Plačeval pa 

ni zato, ker ni bil zaposlen. Za-

poslitev je sicer imel, a jo je sa-

movoljno zapustil. 

Sodišče je spoznalo, da obso-

jeni nima resnega odnosa do 

mladoletnega sina, saj se je s sa-

movoljno zapustitvijo dela sam 

spravil v položaj, da preživnine 

ne more plačevati tako kot je bi-

lo dogovorjeno. 

Za šest mesecev bo torej moral 

v zapor. Kazen, meni sodišče, bo 

morda nanj le vplivala tako, da 

bo doumel, da mora tudi on so-

prispevati k preživljanju mlado-

letnega otroka in temu primerno 

tudi prilagoditi način svojega ži-

vljenja. 

radio velenje 
L e s t v j c a 

Petek, 30. oktobra na radiu Velenje 

1. N E V E R G O N N A G I V E Y O U UP - Rick Astlev 

2. SOUL S U R V I V O R - C. C. Catch 

3. Y O U W1N A G A I N - Bee Gees 

4. C O M E BACK A N D STAY - Bad Bovs blue 

5. LOVE IN THE FIRST D E G R E E - Bananarama 

6. BAD — Michael Jackson 

7. D A N C E LITLE L A D Y (remix) - Tina Charles 

Naš predlog za vstop na lestvico: 

1. M I D N I G H T G A M B L E R - C. C. Catch 

2. OLE-OLE-OLE - The Fans 

3. C A U S I N G A C O M M O T I O N - Madonna 
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